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Vsi bomo postali kadroviki
Na dan, ko smo nekoč slavili mladost, bomo letos volili evropske poslance. Če je bil praznik mla
dosti preveč političen so volitve evropskih poslancev takorekoč brez politike. V resnici bomo na 
volitvah odločali o tem, komu bomo naslednja štiri leta polepšali življenje.
(Mef) Upam si trditi, da se večini 
volivcev niti sanja ne, kako poteka 
združevanje podobnomislečih v 
evropskem parlamentu, kaj šele, da 
bi vedeli, katere politične skupine 
tam sploh obstajajo. Pa jih je kar 
sedem in nobena od njih ne nosi 
imena katere od naših domačih po
litičnih strank ali list.
Naši predstavniki v evropskem par
lamentu se združujejo v politične 
skupine, katerih imena malokdo 
pozna, še manj vemo, v kateri sku
pini je kdo od naših poslancev. Kdo 
je v Poslanski skupini Evropske 
ljudske stranke, kdo je v Skupini

naprednega zavezništva socialistov 
in demokratov, kdo v Skupini za
vezništva liberalcev in demokratov 
za Evropo. Morda pa je kdo celo 
v Skupini Zelenih/Evropske svo
bodne zveze ali med Evropskimi 
konzervativni in reformisti ali pa 
v Konfederalni skupini Evropske 
združene levice - Zelene nordijske 
levice oziroma v Skupini Evrope 
svobode in demokracije. Skratka, o 
naših v Evropi vemo predvsem to, 
da imajo dobre plače in malo vpliva 
na evropsko politiko, čeprav bodo 
zdaj vsi zatrdili ravno nasprotno. 
Ampak, nekaj dejstev ostaja.

Sramoto, ki nam jo je naredil Tha
ler, skušamo pozabiti, to, da so 
naši poslanci dopustili uvoz hrane 
z genetsko predelano pšenico, nam 
ni v čast. Še manj njihova namera, 
da podprejo prodajo vodnih virov 
zasebnim lastnikom, o strinjanju z 
uredbo, ki nam je zaprla edino pre
delovalnico sladkorne pese pri nas 
pa ne gre niti izgubljati besed.
Če vas bo na dan mladosti pot slu
čajno zanesla proti volišču, potem 
se odgovorno lotite te naloge. Vaše 
dejanje ne bo politično ampak stro
kovno, zato čez mesec dni ne boste 
volivec ampak navaden kadrovik.

Odločitev
Levo, desno, zgoraj, spodaj, 

za odločanje je še prezgodaj.
Dokončno se bom odločil, 

ko te bom, s pogledom uročil. 
Potem pa finta in žogo zavrtim, 

da te na nogi napačni dobim 
in potem samo še vdahnem, 

odločno zamahnem, 
da bi skoraj mrežo razparal, 

če ne bi klub še na mrežah šparal. 
S tribun pa odmeva pesem vesela, 
Izola je Slovanu nov skalp vzela.

Pozdrav praznikoma
Proslava v počastitev dneva 
upora proti okupatorju bo v
petek, 25. aprila, ob 19. uri 
v parku Pietro Coppo v Izoli.
Slavnostni govornik na pro
slavi bo pisatelj Tone Partljič, 
nastopila bo glasbena skupina
Global Etno Partizani s pevko 
Tino Krmac.
Prvega maja pa se bo Izola že 
tradicionalno prebudila s pr
vomajsko budnico Pihalnega 
orkestra Izola.

Obvestilo
Zaradi prihajajočih praznikov bo 
naslednja številka Mandrača izšla 
v četrtek, 8. maja

Izjava tega tedna
Na osmem in devetem območ
ju PUP-a bodo dovoljeni samo 
objekti začasnega značaja brez 
temeljev. Torej, do prve tramon- 
tane. Franko Markovič

na javni obravnavi PUP-a za podeželje@ BANKA KOPER

Tednik MANDRAC 
OGLAŠEVANJE in REKLAMNA SPOROČILA 

tel. 040 600 - 700
mali oglasi in naročnine: tel 040 211434
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Banke služijo tudi z izterjavami
Pred časom smo se na Mandraču spraševali, kako visoko svoje storitve zaračunavajo banke ob različnih 
izvržbah ob blokiranih računih, torej takrat, ko dolžnik takorekoč sploh ne razpolaga s svojim denar
jem. Odgovor je preprost: ko vam blokirajo račun, ga banke takorekoč vzamejo za talca.
Sledi pismo bralke, ki seje znašla v podobnem razmišljanju in prišla do podobnih zaključkov.
Služenje bank na račun oseb, ki 
imajo izvršbe
Strinjam se, da mora vsak, ki na
redi prekršek ali ne plačuje svojih 
obveznosti, za to tudi plačati prej 
ali slej. Naj si bodo to kazni za pre
krške v prometu, neizvršeni obro
ki za kredite ali zapadle obvezno
sti za obročna plačila za nakupe 
v trgovinah. V vseh teh primerih 
se na koncu zgodi, da upnik pred
laga dolžnika v izterjavo, sodišče 
odredi blokado osebnega in dru
gih računov, ki jih ima dolžnik na 
banki in pregon se začne.
Naj predstavim primer na kon
kretnem dogodku:
Fant ni imel redne zaposlitve in si 
je v zadnjih treh letih nabral kar 
nekaj prometnih prekrškov, za 
katere se tudi strinjam, da je prav, 
da jih plača. Če se namreč ne zna 
brzdati na cesti, vozi prehitro ali 
celo pod vplivom alkohola ter tako 
predstavlja nevarnost tudi za dru
ge udeležence v prometu, naj pla
ča kazen za ta svoja neodgovorna 
dejanja. Ker prekrškov ni plačal v 
roku 8 dni, da bi se izognil celotni 
višini zneska in jih ni plačal niti 
kasneje, je policija predala vseh 
devet plačilnih nalogov Carin
skemu uradu. Ta je plačilni nalog 
»nabil« še 25,00 eur za stroške iz
vršbe, čeprav so bili obravnavani 
»v paketu« ter predal vse skupaj 
na Banko Koper, kjer ima dolžnik 
račun. Tako se mu je dolg takoj 
povišal za 9 x 25,00 eur, kar je
225.00 euro Ob prejemu prvega 
nakazila na račun fanta je banka 
glede na višino zneska sprovedla 
4 naloge v celoti in enega delno. 
Ker je fant samostojni podjetnik, 
mu po pravilih morajo dovoliti, 
da si na bančnem okencu lahko 
mesečno dvigne v gotovini cca
520.00 eur za svoje stroške (med 
njimi je tudi 320,00 eur za plači
lo pokojninskih in zdravstvenih 
prispevkov, ki jih ima kot samo
stojnim podjetnik) torej mu osta
ne za življenje na mesec 200,00 
eur ne glede na to ali je mogoče 
podnajemnik in kakšne druge ob
veznosti ima, no pa to je že druga 
zgodba...
Poglejmo si izračun, ki je razvi
den tudi iz priloženega bančnega 
prometa. Torej Banka Koper d.d. 
si je po svoji tarifi za stroške za

vsak izveden plačilni nalog zara
čunala najprej 36,00 eur za stroš
ke sprejema in obdelave sklepa, 
nato 5,00 eur za dnevno izvršitev 
plačilne transakcije iz naslova iz
vršb ter nazadnje še 2,70 eur za 
strošek vsakega izvrševanja skle
pa, skupno torej banka »prislu
ži« na vsakem plačilnem nalogu 
43,70 eur za stroške, ki nam na
vadnim smrtnikom niti niso razu
mljivi, saj zgleda, kot da si trikrat 
zaračunajo stroške za isto zadevo, 
samo da jo malo drugače poime
nujejo. Na primeru enega plačil
nega naloga, ki je bil v celoti v 
višini 40,00 eur, si je torej najprej 
Carinski urad zaračunal 25,00 eur 
za stroške izvršbe, nato še banka 
43,70 eur za svoje stroške, kar po
meni, da je dolžnik plačal državi 
skupno skoraj 72% več stroškov, 
kot je znašala sama kazen.
Če pogledamo vsa plačila, ki so se 
fantu izvršila na ta dan in potegne
mo črto pridemo do naslednjega 
izračuna: zato da je Banka Koper 
d.d. nakazala Carinskemu ura
du 584,03 eur, si je zaračunala 
za svoje storitve znesek v višini 
218,60 eur kar predstavlja več 
kot 37% dolgovanega zneska. Se 
vam zdi to res normalna obreme
nitev in opravičljivo visoka tarifa 
banke?
Ponovno poudarjam, da se stri
njam s tem, da vsak plača kar mu 
gre, da pa banke služijo takšne 
nerazumljivo visoke zneske na ta 
račun se mi zdi vseeno pokvarje
no in pretirano. Zatorej svetujem 
vsem, ki imate kakršne koli blo
kade na Vaših računih, da posku
site dolgove plačati mimo banke 
direktno upniku in se boste s tem 
izognili še dodatnim nepotrebnim 
stroškom.

Elena Štihovič

Kaj pravijo banke?
0 tovrstnem ravnanju bank, ki loče
no zaračunavajo storitev za vsak o 
nakazilo, tudi tisto, ki je manjše od
1 Evra, smo že spraševali na različne 
naslove.
Zanimalo nas je, kako lahko ban
ka, takorekoč vsak priliv, ki pride 
na upnikov račun, “razbije” na več 
delov, ter za vsakega zaračuna svojo 
provizijo. O teh “storitvah” smo pov
prašali tako na Banki Koper, kot na 
Banki Slovenija.
Na koprski banki so bili v odgovoru 
zelo skopi in preprosto povedali, ta- 
ko-le: “V zvezi z vašo reklamacijo 
glede obračuna bančne provizije za 
izvrševanje sklepov dne vas obve
ščamo, da smo posamezne transak
cije preverili in ugotovili, da so bili 
stroški obračunanani po tarifi Ban
ke Koper d.d., ki je javno objavlje
na v banki. ”
Pri Banki Slovenije pa pravijo, da
“Banke lahko v skladu s 142. čle
nom Zakona o plačilnih storitvah 
in sistemih (ZPlaSS) zaračunavajo 
posebna nadomestila za izvajanje 
dejanj na podlagi sklepov o izvr
šbi ali zavarovanju na denarnih 
sredstvih dolžnikov pri tej banki, 
vendar morajo biti nadomestila 
primerna in v skladu z dejanskimi 
stroški, ki nastanejo banki v zvezi 
z izvrševanjem sklepa o izvršbi ali 
zavarovanju.
V zvezi s tem poudarjamo, da gre 
v okviru opravljanja izvršb za

stroške, ki nastajajo zaradi nujno 
potrebnega dela bank (zakonska 
dolžnost bank) in torej ne po krivdi 
bank, zato je povsem razumljivo, 
da le-te takšnih dodatnih opravil 
niso dolžne opravljati brezplačno. ” 
Torej gre za storitev, ki jo bančniki 
tolmačijo kot “kazen za imetnika ra
čuna”, in ne kot storitev “prijazne” 
banke. Banke so torej v tem primeru 
“jezne” na upnika, ker imajo z njim 
dodatno delo. Delo, ki je tudi ime
nitno zaračunano.
Banko Slovenije smo vprašali, kako 
to, da lahko banka večkrat v istem 
dnevu opravi enako storitev, napri- 
mer za poplačilo 0,2 Eur na upnikov 
naslov, zaračuna storitev v višini 2,5 
Eur, čez dve uri pa upniku spet na
kaže podoben znesek in spet zara
čuna storitev. Odgovorili so, da “se 
izvedba postopka rubeža denarnih 
sredstev od banke do banke razli
kuje. Odvisna je predvsem od števi
la sklepov o izvršbi, ki jih dnevno 
prejme posamezna banka. Veči
noma gre, kadar je banka dolžna 
čakati na prilive, za vzpostavitev 
avtomatiziranega postopka rubeža 
denarnih sredstev na računu dolž
nika. Rubež denarnih sredstev se 
praviloma opravi nemudoma, ko 
so na računu dolžnika odobrena 
denarna sredstva ali pa ob različ
nih časovnih presekih v okviru po
sameznega delovnega dne. Pri tem 
imajo nekatere banke določeno 
omejitev, do katere zbirajo denar
na sredstva, preden jih prenesejo 
na račun upnika (npr. 50 EUR) in 
pri tem zaračunajo samo enkraten 
strošek rubeža in prenosa denar
nih sredstev. Ker Zakon o izvršbi 
in zavarovanju (Z1Z) ne določa na
tančneje izvedbe rubeža denarnih 
sredstev, mora banka sama oceni
ti, kakšne postopke mora izvesti, 
da bo izpolnila svoje obveznosti kot 
“organizacija za plačilni promet" 
v smislu zahtev ZIZ. Posamezne 
banke v zgoraj omenjenih primerih 
izvedbe rubeža same ocenijo spre
jemljivo stopnjo izpostavljenosti 
odškodninski odgovornosti. ”
Glede na to, da Banka Slovenije ni 
pristojna za oceno primernosti ča
sovnega okvira izvedbe rubeža, kot 
tudi ne za zaračunavanje teh stori
tev, lahko le svetujejo, da se o viši
ni in načinu zaračunavanja izvržbe 
vsak posameznik pozanima pri svoji 
banki. ani
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Lokalna samouprava postaja odveč?
Tudi mesec april bo minil brez seje izolskega občinskega sveta. Od začetka lanskega leta seje to 
zgodilo petkrat. Glede na to, da je izolski občinski svet takorekoč brez opozicije se zaradi tega nihče 
posebej ne razburja. Morda pa bo kaj več zanimanja za lokalno samoupravo pred volitvami.
V prejšnjem Mandraču smo za
pisali, da bo ta četrtek seja ob
činskega sveta in da preseneča, 
ker na spletni strani občine še 
ni kompletnih gradiv za sejo. Po 
objavi članka smo dobili poja
snilo Vesne Rebec, vodja službe 
za občinski svet in splošne za
deve, ki je povedala, da obve
stilo o seji občinskega sveta ni 
uradno, dokler k gradivom ni 
dodan tudi dnevni red seje.
O tem so menda obveščeni tudi 
občinski svetniki, datum seje pa 
je zapisan zgolj zato, da svetniki 
lahko pravočasno dobijo gradiva 
za sejo, ki pa je lahko sklicana 
za kasnejši datum. Računalniški 
program, ki ga uporabljajo, men
da ne omogoča drugačnega raz
vrščanja gradiv. Poleg tega pa bi 
bilo zaradi praznikov težko skli
cati vse odbore in komisije Obč- 
činskega sveta.
Pojasnilo smo sprejeli, čeprav 
preseneča, da občina ne premo
re programa, ki bi, naprimer, v 
posebni mapi hranil gradiva za 
naslednjo sejo občinskega sveta. 
Toda bolj kot to softversko poja
snilo nas je zaskrbelo pojasnilo, 
da vsaka seja občinskega sveta 
stane več kot 10.000 Eur in zato 
je ne sklicujejo, če ni treba spre
jemati res kakšnih pomembnih 
odločitev.

(Ne)Pomembne seje
Na prvi pogled se zdi takšno raz
mišljanje logično in racionalno, 
toda potem se spomnimo, da 
so v marcu imeli kar dve seji v 
razmaku 14 dni: najprej izredno 
sejo o marini (13.3.) potem pa še 
redno sejo (27. 3.), čeprav so ne
kateri svetniki pripomnili, da bi 
lahko obe seji združili.

Brez opozicije in razprav
Izolski občinski svet v tem man
datu, posebej v zadnjem obdobju 
deluje zelo pomirjujoče, skorajda 
brez prave izmenjave različnih 
mnenj in stališč, kot da opozici
je ni in tudi če je razprava kdaj 
polemična je na koncu glasova
nje skorajda enoglasno. Zdi se, 
kot da je občinskim svetnikom 
razpravljanje kar malo odveč, 
saj so se pozicijski že uskladili, 
tisti drugi pa ugotovili, da bodo 
itak preglasovani.
Seveda se bo vse to spremenilo 
po poletnih mesecih, ko bo zadi
šalo po lokalnih volitvah, ki bodo 
morda že oktobra. V tem prime
ru bo seja občinskega sveta že 
avgusta ali v začetku septembra 
in takrat lahko pričakujemo bi
stveno bolj razgrete in vsebinsko 
zanimive seje občinskega sveta, 
ki pa ne bodo prinašale nobenih 
pomembnih odločitev,. Zanimalo 
nas je, kako na krčenje števila sej 
in na samoupravo v naši občini 
gledajo v strankah in listah in 
zato smo vsem strankam in li
stam poslali naslednje vprašanje:

Zelo preprosto vprašanje
V Mandraču pripravljamo zapis o 
tem, da je sej občinskega sveta vse 
manj, eden od razlogov naj bi bilo 
tudi varčevanje, saj vsaka seja OS 
menda stane več kot 10.000 Eur. 
Poleg tega ugotavljamo, da naš 
občinski svet deluje takorekoč brez 
opozicije, razprav na sejah skoraj 
ni več. Zanima nas vaša ocena 
takšnega ravnanja in morda na
poved pred bližajočimi lokalnimi 
volitvami.
Če vam bo uspelo dovolj kratek a 
jedrnat odgovor napisati do srede 
do 15.00 ure ga bomo lahko uvr
stili v prispevek.
Odziv je bil dokaj pričakovan, 
čeprav smo po elektronski pošti 
vprašanje postavili vsem stran
kam in listam ter vodjem svetniš
kih skupin pozicije in opozicije. 
S pozicijske strani je sledilo po
polno ignoriranje, z opozicijske 
pa sta se odzvala le predstavnika 
stranke IZola je naša in Liste Izo- 
lani. Objavljamo njuna odgovora.

Opozicija je nemočna
Župan s pozicijo sklicuje seje OS 
le še zaradi formalnosti. V letu 
2013 in 2014 so gradiva priprav
ljena in obravnavana le v krogu 
pozicije, medtem ko opozicijske 
stranke župan vabi k mnenju le 
izjemoma. Dejstvo je, da manjših 
opozicijskih strank sploh ne vabi, 
oziroma problematike z njimi ne 
usklajuje.
Zaradi skupaj sprejetega proraču
na za leti 2013 in 2014 župan sej 
ne potrebuje, saj mu sprejeti in 
pretirano nerealen proračun daje 
neomejene možnosti porabe in 
delitve proračunskih sredstev.

Opozicija je zelo dolgo kljubovala 
samovolji župana in pozicije z re
alnimi in strokovnimi predlogi, z 
diskusijo, a se je vse skupaj spre
vrglo v neproduktivno delo, saj je 
pozicija z lahkoto izglasovala žu
panov predlog. Dodati moram, da 
so k takšnemu ravnanju veliko
krat naklonjena sredstva javnega 
obveščanja, zato vlada občutek 
da opozicije ni.
Neverjetno nujno je župan sklical 
izredno sejo OS v primeru Ma- 

i rine, čeprav obsežnega gradiva 
S ni bilo možno prebrati, kaj šele 
| sprejeti drugačno mnenje. 

Mnenja sem, da župan sej ne skli
cuje zaradi varčevanja, kar bi bilo 
pohvalno, ampak zaradi načina 
agresivnega in avtoritativnega 
vodenja, za kar pa sklepov OS ne 
potrebuje.
Dejstvo je tudi, da pravzaprav na 
urejanju prostora in uskladitvi 
prostorskih aktov občina ne de
luje zato ni potrebno sprejemati 
nobenih pomembnih sklepov. 
Vprašanje je, ali so trenutne ob
činske službe sploh sposobne na
rediti kaj več.

Alojz Zorko - Izola je naša

Demokratičnega sodelovanja ni
Načeloma me manjše število sej 
OS (zaradi varčevanja) ne bi mo
tilo, če bi na splošno prevladovalo 
delovno in demokratično so/de
lovanje znotraj občinskega sveta. 
Ravno tega demokratičnega sode
lovanja na nivoju OS žal ni.
Župan se je odločil za oblikova
nje večinske koalicije, ki ji ser
vilno strežeta tudi predstavnika 
samoupravne italijanske narodne 
skupnosti. Škoda, s skupnim de
lovanjem bi prav gotovo naredili 
več in bolje v dobro Izole.
Edina svetla izjema je bila pripra
va PUPa za podeželje (trenutno 
v javni obravnavi), kjer smo de
jansko lahko konstruktivno sode
lovali in je rezultat dobrega dela 
uporaben občinski dokument.

Slavko Samotorčan - Usta IZOLANI
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Sklad ne more biti država v državi
Sinoči, med zaključevanjem redakcije, je v izolskem kulturnem domu potekala javna obravnava predloga spre
memb prostorsko ureditvenih pogojev za izolsko podeželje, Gre za dokument, ki je doslej zelo omejeval vse pose
ge v izolsko podeželje, na koncu pa, po mnenju Sklada, skoraj vse kažete spremenil v črne gradnje.
Sprejemanje PUP-a za podeželje 
se bliža koncu, še vedno pa ni pov
sem jasno, če gre za srečen, ali za 
“ponesrečen" konec. Dvomov ni 
razblinila niti javna obravnava do
polnjenega osnutka odloka, ki je 
bila na sporedu včeraj ob zaključku 
uredništva Mandrača.

Javno obravnavo je vodila Ve
sna Vičič, vodja Urada za ureja
nje prostora, ki je prisotnim, ti 
so povsem napolnili malo dvo
rano Kulturnega doma, najprej 
na kratko predstavila dopol
njeni osnutek, nato pa vodila 
razpravo, ki je trajala dobri dve 
uri. Veliko prisotnih se namreč 
še vedno boji, da bodo morali 
rušiti svoje barake. In glede na 
potek javne obravnave je že ja
sno, da veliko jih tudi bo. 
Največ prahu je namreč dvigni
la člen v odloku, ki pravi, da bo 
v 8. in 9. območju PUP-a, torej 
skoraj vsa kmetijska zemljišča 
pod Šaredom in Malijo, od Pivo
la pa do Belvederja, dovoljena 
postavitev le začasnih objektov, 
torej brez temeljev. “S tem, ko 
na tem območju ni dovoljeno 
postaviti niti rastlinjaka, si 
sami sebi kopljemo jamo”, je 
povedal eden od prisotnih ob 
odhodu iz dvorane. A, kot je 
bilo jasno ugotoviti med javno 
obravnavo, na kateri je sicer 
bolj neformalno, sodeloval tudi 
župan Igor Kolenc, gre pri spre
jemanju odloka predvsem za 
iskanje kompromisov na vseh 
nivojih. Vičičeva je že na začet
ku povedala, da je objektov, ki 
jih zadeva odlok, več kot 500, 
zato jih je nemogoče obravna

vati posamično, temveč bo tre
ba nekje potegniti črto. “Tisti, 
ki imajo že postavljene objek
te, a nimajo dovoljenja, jih 
bodo morali prilagoditi odlo
ku, tisti, ki jih bodo gradili na 
novo, pa ga bodo upoštevali”, 
je povedala Vičičeva. In to neka
ko je tudi srž situacije. Župan je 
že večkrat ponovil, da bo odlok 
rešil problem, ki se vleče že de
setletja, a problem je v tem, da 
ga bo očitno rešil tako, kot si ve
čina lastnikov kmetijskih objek
tov ne želi, torej z rušenjem, 
oziroma prilagajanjem.
Drugo težavo, ki so jo izpostavi
li takoj na začetku, pa predstav
lja Sklad kmetijskih zemljišč, ki 
je decembra sprejel svoj odlok 
o svojih kvadraturah. Župan je 
prisotnim pojasnil, da bo izol
ski odlok sprejet v soglasju z 
Ministrstvom za kmetijstvo, ki 
pa je “nad” Skladom, poleg tega 
pa so se pri Skladu menda zave
zali, da bodo upoštevali izolski 
PUR

Nekaj negodovanja je bilo sliša
ti tudi ob potrditvi, da posame
znih primerov ne bo reševala za 
ta namen sestavljena komisija.

temveč bo za to dovolj besedilo 
odloka, ki pa ne pozna “človeš
kega” odstopanja. “Komisijo bi 
lahko prepričal, da imam objekt 
izključno za kmetijske namene 
in ne za vikend ali kaj podobne
ga, ampak vem, da če bo prišel 
inšpektor s tem odlokom v roki, 
bo ugotovil, da objekt ne ustre
za predvideni kvadraturi in ga 
bom moral rušiti”, je skrbelo 
enega od prisotnih.
Če bo šlo vse po načrtih, bo 
odlok sprejet zelo hitro, po be
sedah Vesne Vičič morda celo 
že maja ali junija meseca in 
enkrat, ko bo sprejet, ne bo več 
možnosti dogovarjanja in spre- 
minjaja. A vprašanje je, če ta 
možnost sploh še obstaja. Stroj 
se je zagnal in zdaj je samo še 
vprašanje časa, kdaj bodo prve 
odločbe, in ne obvestila, prispe
la v poštne nabiralnike številnih 
izolskih vrtičkarjev ali ljubitelj
skih kmetovalcev, ki zagotovo 
ne potrebujejo objekta za poči
tek po službi, kot je bilo slišati 
na razpravi.
AM

Pokopališče (še zadnjič)
Osebno sem mnenja, da vprašanje poimenovanja izolskega pokopali
šča ni polemika, temveč le želja, da bi pravilno uporabljali denomina
cije, ki so bile nekoč v uporabi v Izoli in jih še danes uporabljajo izol
ski staroselci oziroma tisti, ki so se v Izolo preselili takoj po zaključku 
druge svetovne vojne, torej še pred eksodusom. Izkoristil bom repliko, 
ampak ne, da bi kogarkoli žalil, predvsem pa ne, da bi kogarkoli zahr
btno preklel, tako kot je to naredil Silvano Sau v članku “Callelarga 
ali Plimo ponte?’’, objavljen v Mandraču 17 aprila 2014, kjer avtor 
uporabi rek Honi soit, qui mal y pense, angleške kraljeve družine, ki 
preveden v slovenščino pomeni Preklet naj bo tisti, ki zlo misli. Raje se 
bom preprosto držal dokumentov, od katerih sem jih nekaj že omenil 
v predhodnem članku, ter mnogim izjavam, ki so mi jih poslali vsi 
Izolani, s katerimi sem se posvetoval. Zato se sprašujem: kdo misli, je 
gospod Sau, da bi lahko javno preklel tiste, ki se ne strinjajo z njim? 
Ob spisu pa objavljam še Izolski zemljevid, da bi tako lažje razložil, 
kje se nahajata obe lokaciji. Ampak tisti, ki bi rad vztrajal pri svojem 
prepričanju, naj to stori na lastno odgovornost.

Giorgio Dudine
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Prazniki so priložnost za zaslužek
Izola je turistično mesto in v turističnih mestih velja pravilo, da se največ 
dela takrat, ko tisti iz neturističnih krajev ne delajo. Prazniki, posebej Ve- 
likon očni in prvomajski, bi morali biti pri nas najbolj delovni dnevi.
Že res, da imamo vsi pravico do 
počitka in prazničnega lenarjenja, 
toda turistični kraji moOrajo ob pra
znikih delati več kot običajne dni.
Pa to ne velja le za hotelirje in go
stince ampak za vse, ki so kakorko
li lahko del turistične ponudbe.
Žal nas to spoznanje še ni v celoti 
prepričalo, saj so bili nekateri go
stinski lokali zaprti, da o drugi po
nudbi, niti ne govorimo. Še sreča, 
da Albanci vztrajajo na tržnici in z 
odprtimi pekarnami, tako da so tu
risti lahko kupili kaj za pod zob.

Dobrodelnost presegla pričakovanja
V soboto, 19. aprila, smo na Rdečem križu Izola, na račun humanitar
ne akcije« Povrnimo jim nasmeh, upanje« v celoti zapolnili skladiščni 
prostor naše humanitarne organizacije. Skupaj ste nam dragi some
ščani in someščanke donirali 1200 kg živil, kar je več kot pred meseci, 
ko smo dejansko začeli z akcijo, s katero smo želeli preizkusiti vašo 
pripravljenost pomagati vsem, ki so v stiski.
Vsakokrat je bilo uspešno a tokrat ste se resnično izkazali. Solidarnost je 
v Izoli vrlina, ki je prisotna tako v krvodajalstvu, pomoči starejšim in na 
vseh področjih socialne sfere. Tudi in predvsem zato, ker je bila solidar
nost v mestecu z nasmehom, doma že več kot pred sto in leti.
Solidarnost pomeni tudi zaupanje. Zaupanje v organizatorje najrazličnej
ših akcij. V izolskem Rdečem križu opažamo, da se zaupanje v humani
tarno organizacijo iz leta v leto krepi. Zato nimamo težav pri pridobivanju 
novih prostovoljcev. Prvič letos so se v prostovoljstvo Rdečega križa vklju
čili tudi člani navijaškega društva »RIBARI »iz Izole. Ne le, da so sami med 
člani zbrali 100 eur in kupili hrano znali so prepričati donatorje da so pris
pevali svoj delež. Brez njihovega sodelovanja bi bil iztržek zagotovo manj
ši. Vsem hvala za udeležbo in prispevek. Hkrati vas vabimo na novi akciji:
3. maja bomo v parku Pietro Coppo kuhali dobrodelni golaž- izkupiček 
bo šel za nakup mleka. Junija pa bomo pripravili »Praznik sardel« v so
delovanju z ribarnico Levante in domačim vinarjem. Rdeči križ Izola

Res je bilo vreme tokrat gostom 
nenaklonjeno, ampak, prav slabo 
vreme je priložnost za izvenpenzi- 
onsko porabo, zato nam do pravega 
turističnega kraja še nekaj manjka.

Pedoči držijo ceno
Tudi letošnja akcija Dnevi do
mačih pedočev je bila uspešna. 
Podjetje Prosub je dobavilo sko
raj 5 ton pedočev, sodelujoči go
stinci pa so prodali več kot 9.000 
porcij, kar je celo nekaj več kot 
lani, kljub temu, da pedoči niso 
bistveno cenejši, kot jih lahko 
dobimo ostale dni v letu. 
Dogovorjena cena, 6 Eur za por
cijo, je na prvi pogled primerna, 
res pa je, da jih je moč dobiti v 
ribarnicah po ceni 2,9 Eur za 
kilogram, iz kilograma pa lah
ko pripravimo dve zelo solidni 
porciji. Ampak, doma je doma, 
pedoči v gostilni pa so nekaj 
drugega.

Tik pred velikonočnimi prazniki so odprli lepo prenovljeno gostilno Doro, 
ki se zdaj ponaša z zelo lepo urejenim vrtom in z gostinskim delom, ki je 
brez točilnega pulta. Zanimivo in predvsem, še vedno zelo dišeče.

+386 (0)41 858 473
Gotovo že poznate naše jedi z žara, 

zdaj pa pripravljamo tudi

bogate MALICE 
4,00 € - 5,00 €
okusna KOSILA 

7,00 €
prava nedeljska KOSILA 

7,5 €
Saj veste kje? Med parkom in Lonko.
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Prvi maj je nastal v kapitalizmu
Pred nami so praznični dnevi. Prazniku upora bosta sledila dva dneva praznovanja delavskega pra
znika, ki se vse bolj spremin ja v praznik turističnih delavcev in agencij, čeprav delavstvu še nikoli 
ni šlo tako slabo kot zdaj. Praznični sogovornik je Euro Brožič, generalni sekretar sindikata KS 90.
Izolan Euro Brožič je v politiko 
vstopil kot član Zveze sociali
stične mladine, vendar je odšel 
takoj po portoroškem kongresu, 
ko je videl, kam se usmerja bo
doča LDS. Postal je član Zdru
žene liste a je tudi tam spoznal, 
da za velikimi besedami ubirajo 
podobno pot kot LDS, zato je iz
stopil iz članstva in se povsem 
posvetil delu v nekdanji obalni 
sindikalni organizaciji, ki da
nes deluje kot sindikat KS90,
Euro pa je od leta 2012 njen se
kretar.
Danes živi v Ocizli, vendar težave 
Izole, slovenske Istre in Primor
ske ter Slovenije, še kako dobro 
pozna. Pa tudi evropske sindikate 
s katerimi se je v zadnjih letih ne
kajkrat tudi sestal in poslušal od 
kolegov iz Grčije, Cipra, Portugal
ske in ostalih o tem, kako so tudi 
njihovi voditelji pred izvolitvijo 
govorili o čvrsti drži v odnosu do 
Evrope, po obisku v Bruslju pa so 
se vrnili domov kot politi cucki.
Žal je bilo tudi z nami nekaj po
dobnega.
- To ni več prvi maj kot je bil 
nekoč.
- Seveda ne. Danes je prvi maj 
obremenjen z marsičem. Ne 
smemo pozabiti, da je prvi maj 
nastal v kapitalizmu in če odmi
slimo pol stoletja ideoloških pre
mis, ki so se lepile nanj, je prvi 
maj v neki svoji radikalni inačici 
nujen. Seveda pa je praznovanje 
premalo v kolikor sindikati sebe 
ne bomo postavili tja, kjer smo že 
bili. Nas so zreducirali na zaščit
nike delavskih pravic, vendar mi 
teh pravic ne moremo zaščititi v 
tovarni, ko so problemi že dosegli 
višek.
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Evropskega socialnega 
modela ni več
Delavce bi morali zaščititi pri 
izvoru, tam kjer se je vse skupaj 
sploh začelo - v ekonomiji in po
litiki. Tam bi morali biti bolj pri
sotni s stališčem, da naša vlada in 
evropska skupnost nista izpolnili 
želje državljanov, da se evropski 
socialni model ohrani kot civi
lizacijsko pridobitev in ga vsili 
drugim.
- Tudi sindikat ni več takšen kot 
je bil nekoč.
- Najprej moramo definirati sin
dikat. Sindikat nastane tam, kjer 
ljudje čutijo potrebo, da se mora
jo sindikalno organizirati. Sindi
kata ni možno vsiliti nikomur in 
tudi storitveni sektor, ki je zdaj 
tako razpršen in deluje vsak po 
svoje bo na neki točki dojel, da se 
morajo organizirati. To so, med 
ostalimi, spoznali tudi ljudje, ki 
se profesionalno bavijo s špor
tom. Nismo jih mi organizirali 
ampak smo jim le ponuidili nek 
okvir v sklopu katerega so uvide
li možnost svojega delovanja. In 
takšnih dejavnosti je vedno več.

- Včasih je bil Skei, sindikat ko
vinarjev, eden najmočnejših, 
danes pa se zdi, kot da so sin
dikati javnih uslužbencev celo 
močnejši in bolj vplivni.
- To je posledica dejstva, da razpi
sov za nova delovna mesta ni in 
da se ljudje oklepajo dela, ki ga 
imajo in se ne želijo izpostavljati 
ter spraviti pod vprašaj svojo za
poslitev. Temu smo priča tudi mi, 
ko vidimo, da se ljudje, šele po 
večmesečnem izostajanju plačil, 
odločijo za protest, štrajk in orga
niziran sindikalni boj.

Strah pred izgubo službe delav
ce dejansko potiska do skrajnih 
meja vzdržljivosti, ko enostavno 
ne gre več in ko res ostanejo čisto 
brez vsega. Potem se odločijo.

Potrebovali bi revolucijo
- S kom imate v vaši organizaciji 
ta trenutek največ dela?
- Dejstvo je, da nekatere dejavno
sti, ki so bile tudi sindikalno moč
ne so doživele kolaps pred dvemi, 
tremi leti. Ena takšnih je kovinska 
industrija, gradbeništvo, kemična 
industrija in tako naprej. Težišče 
dela se je tako avtomatsko prene
slo na storitvene delavce, kot so 
naprimer zasebni varnostniki, 
trgovci, gostinstvo, turizem in 
deloma tudi živilska industrija. 
Vseh kart dejansko še nismo iz
gubili, dejstvo pa je, da so ljudje 
razočarani, ker od sindikatov pri
čakujejo, da bodo naredili več, 
kot lahko naredimo. Trdim, da bi 
v teh družbenih odnosih, ki jih 
živimo, potrebovali revolucijo. 
Z lepotilnimi popravki ne bomo 
mogli spremeniti odnosov, ki so v 
veljavi in diktirajo tempo razvoja.
- Kaj lahko sindikat, poleg stro
kovnega znanja in organizira
nja delavcev ter zastopanja de
lavcev v odnosu z lastniki, sploh 
lahko nudi tistim, ki jim grozi, 
naprimer, zaprtje tovarne. Mi 
nimamo takoimenovanih sindi
kalnih blagajn.

Nadaljevanje na naslednji strani

Običajna delavska zgodba
Marko Mujič je Izolan. Pravzaprav Kortežan, saj že vrsto let s soprogo 
živita na hribu. V Medoše sta se naselila takoj po prihodu v Izolo in 
pravi, da si ne more predstavljati, da bi moral živeti v mestu.
Pa mesto še kako dobro pozna, saj je bil, med ostalim, kar enajst let taksist 
in mnogi se ga spominjajo, kako je, kot edini taksist, čakal na stranke, 
med katerimi so bile nekatere kar redne, tudi za daljše vožnje. Zdaj je na 
čakanju in upa, da bo čez slabi dve leti že upokojenec. Ko ga vprašam kaj 
vse je počel v življenju pove, da je delal vsepovsod, kjer so ga potrebovali, 
od Avstrije in Italije do Hrvaške, Istre in seveda slovenske obale. Po 
poklicu je priučen mehanik, zato je delal v delavnici Istraavto Umag,
Pove tudi , da sta s soprogo Ružico poročena že 43 let, poročila pa sta 
se izredno mlada, ko je imela soproga nekaj manj kot 15 let. “Sodišče, 
socialna, zdravnik in starši so se strinjali in od takrat sva še vedno kot dva 
zaljubljenca. Po poroki sem šel iz Dakova na delo v Zagreb, kjer sem delal 
na tramvaju, potem sem šel v Avstrijo, kjer sem delal pri Linzu, od tam pa 
sem prišel v Slovenijo. Najprej sem dobil delo na Cimosu, od tam sem šel 
na Polimer, soproga pa je dobila delo v Argu, kjer ji je bila šefica kasnejša 
županja Breda Pečan."
Nato je nekaj časa vozil traktor za zasebnika, 
ki je sodeloval pri gradnji tunela Kastelec, po
tem pa so v Kopru iskali taksiste in se je naj
prej zaposlil pri Taksi Sonček, nato pri Evro- 
taksiju, od tam je šel k Taksi Bobo in končno 
na Taksi Srečko, kjer je tudi končal z delom.
Ker je bil nekaj časa edini taksist v Izoli je de
lal tudi ponoči in za vikend nočni turnus. Zdaj 
čaka upokojitev, ko pa ga po telefonu pokliče 
soproga se še vedno izpiše: Ljuba vi. d.m.
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Blagajn je vse manj
- Te blagajne so že izredno izčr
pane, tudi v Avstriji, kjer je bila 
ena najmočnejših. Če gledamo 
odnos sindikat - delodajalec la
hko kaj rešimo skozi vzpostav
ljanje nekakšnega socialnega 
dialoga, v nasprotnem pa za
stopamo delavce kolektivno ali 
individualno. Vse to so posledi
ce nekih globalnih politik, ki so 
postale tudi evropske politike. 
Evropski politiki so namreč za
čeli opuštati evropski socialni 
model in namesto, da bi ga vsi
lili drugim so sprejeli globalni 
model za katerega vemo, kdo 
ga vodi in nadzira. Če pogleda
mo v arhive s konca leta 2009 in 
začetka 2010 bomo ugotovili, da 
smo vsi, vključno z našim pred
sednikom vlade, govorili, da je 
treba bolj nadzorovati finančne 
trge in zaslužke, ki ne temeljijo 
na realni ekonomiji ampak na 
provizijah. Vendar pa tega niso 
počeli in delodajalci so začeli 
varčevati na račun plač in soci
alnih prispevkov, ljudje, ki so s 
tem ustvarili masten profit pa 
nam zdaj ta profit posojajo za 
masten zaslužek.

Najhuje je pris.p.-jih

- Ampak, mi smo kapitalizem 
gradili na še bolj nemoralen 
način.
- Tako kot obstaja več vrst soci- 
alzma obstaja tudi več vrst kapi
talizma. Kapitalizem nordijskih 
držav ni enak tistemu v Južni 
Ameriki, kaj šele našemu. Mene 
moti predvsem to, da v tej plu
ralni družbi nismo dovolili tudi 
različnih oblik lastništva. Ni 
treba, da imamo samo delniške 
družbe, državna podjetja itd. 
Da o samostojnih podjetnikih 
niti ne govorim, ker tam je šele 
katastrofa. Vsi delavci, ki delajo 
pri s.p.-jih se sicer tretirajo pod 
enakimi pogoji kot tisti, ki so 
zaposleni v matičnih podjetjih, 
kar je ena majhna zasluga tudi 
sindikatov. Seveda pa se v praksi 
dogaja tudi veliko odstopanj od 
zapisanih načel in inšpektorji bi 
morali imeti bistveno več poo
blastil, ki so jih sicer že imeli, a 
so jim bila odvzeta.
Žal so v posameznih sektorjih 
delavci zelo izkoriščani in ima
mo prave klane, ki s temi ljudmi 
menežirajo. To vidimo preko 
raznih posredniških podjetij, ki 
podpišejo, naprimer, pogodbo 
s komunalnim podjetjem za či
ščenje javnih površin, potem pa 
poiščejo ljudi, ki zanje to delajo 
za enega belega enega črnega.

1. MAJ
Žal ti ljudje velikokrat tudi 
niso zainteresirani za prijavlja
nje takšnega izkoriščanja, ker 
se bojijo, da bodo izgubili služ
bo. Takšne primere smo imeli 
v Luki, v mariborskem Žitu, v 
Cimosu in še kje. To je postala 
praksa, ki se tolerira s strani ti
stih, ki bi to morali preprečiti v 
kali, vendar ničesar takega ne 
preprečijo že na začetku.
- Ali bo, naprimer, problem 
poštarjev, ki morajo po novem 
razvažati tudi pijače, prišel do 
vas?
- Ta problem je že pri nas, saj 
so poštarji sindikalno organizi
rani in je to predmet razprave 
na ravni sindikata. Med drugim 
ugotavljamo, da gre za različne 
oblike dodatnega obremenjeva
nja. Recimo, časopis Večer, po 
novem lahko naročiš da ti ga 
prinesejo v nedeljo. Te storitve 
so se v okviru Evropske unije res 
liberalizirale in tako Pošta nima 
več monopola za pošiljke, kot 
ga je imela nekoč, saj dandanes 
lahko vsak odpre podjetje za 
prenašanje pošiljk, zato je zače
la pošta iskati neke nove tržne 
niše, Dogaja se celo, da nekateri 
poštarji odpirajo s.p.-je, vstajajo 
ob treh zjutraj in opravijo dolo
čeno delo, nato grejo v službo. 
To so deviacije, ki bodo privedle 
do velike izčrpanosti ljudi, do 
družinskih težav in podobno.
- Kaj pa gostinski in turistični 
delavci?
- Leta so imeli tak ritem dela, da 
se je delalo med sezono, tudi v 
podaljšanih urnikih, pozimi pa 
so to kompenzirali. Zdaj pa, ko 
želimo, da sezona traja celo leto 
je tudi pritisk na te ljudi večji. 
Tudi problem delavcev iz dru
gih evropskih držav ni tako izra
zit, saj so v glavnem v ozadju, 
kjer opravljajo bolj skrita dela, 
seveda pa imajo iste probleme 
kot domačini.
- Kje ste bili sindikati najbolj 
in kje najmanj uspešni?
- Če gledamo na dolgi rok kakš
nih 20 in več let smo največ 
dosegli na področju zaščite ne
katerih delavskih pravic, ki so 
se, kljub nenehnim pritiskom s 
strani delodajalcev, ohranile in 
jih nekako vzdržujemo. V mislih 
imam minimalne plače, regres, 
malice, potne stroške, dopuste 
itd. Na tem področju smo uspe
li ustaviti cunami neoliberalne 
ideološke politike, manj pa smo 
zadovoljni na področju odpu
ščanj, kjer delodajalec sicer ima 
obveznosti do delavcev, vendar 
so ti postopki zelo ohlapni.

D.M.

Slavljenca iz Marušičeve
Zakonca Zlatko in Majda Ceglar iz Izole imata v skupnem življenju 
nekaj več kot ostali zakonci. Oba sta že od mladega prostovoljna 
krvodajalca. In medtem, ko je Zlatko lani stotič potrkal na vrata 
izolske transfuzije, sta v torek 22. aprila družno stopila pred dr. 
Slavico Maver, kjer sta po potrditvi, da je z njunim zdravjem vse v 
najlepšem redu, počakala na odvzem krvi. Zlatko stodrugič žena 
Majda stotič.
Slavljenka je kot dijakinja srednje zdravstvene šola Piran kri prvič da
rovala pri 18 letih. Kod medicinska sestra je plemenito dejanje nadalje
vala tudi po prvem odvzemu. Zavedala se je, da je pomoč sočloveku v 
obliki donacije krvi nekaj najlepšega in najžlahtnejšega v človekovem 
življenju. Delodajalci - najprej v izolski Splošni bolnišnici, kasneje v 
izolskem Domu upokojencev in v Zdravstvenem domu v Izoli.so ji pri 
opravljanju plemenite geste vedno stali ob strani.
In kot nam je ob stotem odvzemu krvi povedala zgovorna Majda, je 
prav, da tudi mladi spoznajo čar te dejavnosti. Zelo enostavno. S pri
javo za krvodajalca.

Uk

‘MOŠKp/V

Parecag 31, tel.: 05 67220 10

VELIKA IZBIRA OKRASNIH RASTLIN:
za parke, vrtove, cvetlična korita...

SADIKE:
pelargonij, 
verben, daliet 
enoletnic....

Piran

Portorož

■■■■
Sečovlje^ Parecag
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Rokometaši zmleli Slovan
Tekma s Krko je v petek!
Istrabenz plini Izola - Slovan 
30:25 (15:17)
IP Izola: Gregorič (2 obrambi), Ke- 
vič (1 ob), Jelovčan (8 ob), Božič 
8, Čosič 7, Jurič 5, Smolnik 4, Ste
pančič 3, Vidic 3, Redžič, Vukovič, 
Bubnič, Rončevič.

Rokometaši Slovana bi bili lahko 
jezni na člansko ekipo Istrabenz 
plinov Izole. Pa ne le zaradi pre
pričljivega poraza, pač pa tudi zato, 
ker jih je ta po le tednu dni zrinila 
s prvega mesta. Vse je pač relativ
no, tako tudi dogajanje v končnici, 
ki lahko eno ali drugo ekipo zavihti 
na vodilni položaj. Slovan je v Kraš
ki dokazal, da je kakovostna ekipa, 
enako pa velja tudi za Izolo, ki je 
tokrat prišla do četrte zmage v kon
čnici prvenstva.
Prvi del dvoboja je bil izenačen, 
pri čemer so gostje občasno priš
li do manjše prednosti. Izolani so 
skrbeli, da razlika ni bila prevelika, 
tako da je ta znašala največ tri gole. 
Obramba po sistemu 6:0 se spričo 
dobrega nastopa organizatorja Slo
vanove igre Andraža Keteja ni naj
bolje obnesla. Zato je bila odločitev 
Boruta Hrena o tesnem pokrivanju 
tega igralca na mestu in to nalogo je 
Peter Božič zelo dobro opravil. Za
četek drugega polčasa je tako sprva 
prinesel izenačenje, zatem pa so 
naši fantje pri 21:20 pošteno stopili 
na plin, naredili delni izid 9:0 in po
vozili Ljubljančane. Tokrat se je ob
neslo tudi igranje na krožnega na
padalca, saj je bil David Stepančič 
stoodstoten pri strelih, pa tudi na 
desno krilo, kjer je Kristjan Jurič 
izkoristil večino svojih priložnosti. 
Ob zelo dobrih obrambah Roka Je- 
lovčana, ki je branil pretežni del te
kme, je bil tako ob desetih zadetkih 
prednosti Izole Slovan na kolenih, 
tako da pet minut pred koncem ni 
bilo dvoma o zmagovalcu. Borut 
Hren je v nabiranje izkušanj poslal 
nekaj mladih, s čimer so gostje ne
koliko ublažili neizbežen poraz.
IP Izola ostaja ne tretjem mestu, ven
dar za vodilnim Ormožem zaostaja za 
točko, z drugo uvrščenim Slovanom 
pa je poravnana v točkah. Moštvo 
Izole tako že v petek ob 19.00 proti 
Krki naskakuje peto zmago v konč
nici. Slednjo so fantje pred dobrim 
mesecem že premagali v gosteh, No- 
vomeščani pa v tem delu tudi sicer 
beležijo manj uspeha kot Izola.

Vendar jih ne gre jemati zlahka in 
če bodo naši fantje zaigrali, kot 
znajo, bo v petek okoli pol devetih 
v Kraški znova odmevala » Večeras 
je naša fešta...«

BtešKflSJ

S.SNL-zahod
Rezultati 18. kroga
Zagorje : Jezero Medvode 1:3 (1:0) 
Calcit Kamnik : Adria 1:6 (1:3) 
Zarica Kranj: TKK Tolmin 1:1 (0:1) 
Tabor Sežana: Izola 1:1 (0:0)
Iv. Gorica : Jadran Dekani 1:0 (0:0) 
Aj. Škou : Sava Kranj 4:0 (2:0)
Rudar Trbovlje: Brda 0:0 (0:0)

MNK Izola - Tabor Sežana 1:1
(0:0)

Sežanal, “Rajko Štolfa”, gledalcev 
100
Izola: Rupnik Anže, Maršič Matija, 
Pijalič Ernest, Čauševič Aron, Finkšt 
Niki (84’ Iriškič Peter), Kotnik An
drej (89’ Memič Aldin), Čavkič 
Edvin (55’ Maver Luka), Tomažič 
Tadej, Perpar Oskar, Gavrič Davor, 
Perše Matic
Strelci: 0:1 - Maver Luka (61’), 1:1 - 
Barut Uroš (71’)

Remi v Sežani
Izola se je povzpela nazaj na 
4.mesto. Naslednja domača tekma 
je proti Zarici Kranj, ki se s Tolmi
nom bori za napredovanje v 2.Iigo. 
Izola je z golom Mavra remizirala 
proti Sežani in s tem na lestvici 
prehitela Dekane, ki so izgubili v 
Ivančni Gorici. S tem je pogled na 
lestvico še toliko lepši, saj se tre
nutno Izola nahaja tik za vodilno 
trojico. V naslednjem krogu se la
hko v primeru zmage nad Zarico 
zaostanek še nekoliko zmanjša. 
Ekipa Zagorja, ki je na lestvici pred 
Izolo pa bo odigrala derbi proti Tr- 
bovlju, tekma ki trenutno privabi 
daleč največ gledalcev na zeleni
cah 3.lige.

Vabljeni na naslednjo domačo te
kmo MNK Izola - Zarica Kranj 
27.04.14 ob 17:00.

EPNL
Rezultati 16. kroga
Košana : FAMA Vipava 1:1 (1:0) 
Komen : Renče 1:3 (1:3)
Cerknica : Piama IK 4:2 (2:1)
Bilje : Portorož Piran 1:1 (0:0) 
Korte Avtoplus: Jadran PM 0:2 (0:1) 
Ilirska Bistrica: Postojna 0:1 (0:1)

Korte Avtoplus : Jadran Pivovar
na Mahnič 0:2 (0:1)
Izola, gledalcev 20 
Korte Avtoplus: Žunič Dean, Ma- 
likovič Niki, Jerkovič Aleksander, 
Jačimovič Sebastijan, Muminovič 
Elvis, Ilič Aleksandar, Grižon Jer
nej (85’ Kastelic Blaž), Stampfer 
Miroslav, Fuks Aleš, Baruca Ti
len, Luznar Simon 
Strelci: 0:1 - Rojc Matej (41’), 0:2 
- Zadnik Deni (82’)

temse
27. Izola Spring Cup uspešen
V času velikonočnih praznikov 
jadralni klub Burja že 27 let orga
nizira tradicionalno mednarodno 
regato za pet jadralnih razredov, 
tri olimpijske ter dva neolimpij- 
ska.

Letos se je v Izoli zbralo več kot 
180 jadralcev iz vse Evrope. V
treh dneh je regatni odbor v mu
hastem vremenu uspel izpeljati 4 
lepe regate, s čimer so poskrbeli, 
da je regata veljavna in da bodo 
imeli jadralci prost velikonočni 
ponedeljek, ki je sicer rezerviran 
za primer, da se ne bi izpeljalo 
dovolj regat.
Izola Spring Cup je že vrsto let 
ena izmed glavnih kriterijskih 
regat za izbore reprezentanc ja
dralcev iz Avstrije, Madžarske, 
Nemčije ter seveda Slovenije. Za 
jadralce razreda Laser Standard 
in Laser Radial je bila to tretja kri
terij ska regata, ki odloča o vozov
nicah za svetovna ter evropska 
prvenstva. Letos je dober izbor še 
kako pomemben, saj se bodo na 
svetovnem prvenstvu v Santan- 
derju v Španiji podeljevale prve 
olimpijske vozovnice.
V treh jadralnih dneh zaradi bre- 
zveterja jadralci niso odjadrali 
vseh predvidenih devetih plovov.
V petek jim je maestral omogočil 
izpeljavo treh regat, v soboto ši
bak severozahodnik eno (nobene 
za razred Laser Standard), v ne
deljo pa žal nobene.
V razredu Laser Standard so prva 
tri mesta zasedli Slovenci. Zma
gal je Nik Pletikos, ki si je z rega
to že skorajda priboril vozovnico 
za svetovno prvenstvo: “Zadovo
ljen sem z jadranjem in zmago. 
Pogoji so bili zelo zahtevni, saj 
je bil veter zelo spremeljiv, a sem 
se vseeno dobro znašel predvsem 
na račun dobre hitrosti jadrnice. 
Pred nami je še ena kriterijska 
regata na Gardi, vendar sem 
prepričan, da bom brez težav 
obdržal prvo mesto v skupnem 
seštevku in si zagotovil nastop 
na SP septembra, kjer bom ciljal 
na osvojitev olimpijske norme za 
Slovenijo.” Drugo mesto je pri
padlo Mariborčanu Urošu Kraše- 
vacu, tretje pa Koprčanu Mateju 
Valiču.
V razredu Laser Radial je zmagal 
Izolan Marko Radman pred Ale-
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ssandrom Brezovcem iz Italije 
ter Maksom Vrščajem iz Črno
mlja. Med dekleti je prvo mesto 
osvojila Srbkinja Milica Dukic.
V dvosedu 470 sta preprečljivo 
zmagala domačina Domen Vasič 
Stepančič in Jakob Božič pred 
posadkama Peternelj-Baruca iz 
Slovenije in Rodda-Grio iz Itali
je. V razredu 420 Slovenci nismo 
imeli svojih predstavnikov. Zma
gala sta Avstrijca Kohlendorfer 
ter Luschann pred Kampelmii- 
hlerjem in Husslom ter Nemce
ma Thomasem in Landauom.
V najmanjšem razredu Laser 4.7 
je zmagala Italijanka Frances- 
ca Bergamo pred Portorožanko 
Lin Pletikos ter Izolanom Tašem 
Kolmanom.

Na Velikonočni regati 
rekordna udeležba
Danes se je v Portorožu v orga
nizaciji JK Pirat uspešno zaklju
čila tradicionalna, že 22. Veliko
nočna regata za razred optimist. 
Kar 459 jadralcev je prišlo iz 11 
držav, kar je rekordno število v 
vseh dosedanjih 22 letih regate. 
Že v petek, na prvi regatni dan, je 
organizacijskemu odboru uspe
lo izpeljati tri regate, kar je bilo 
dovolj za veljavnost celotne Veli
konočne regate. Na regati je na
stopilo tudi 44 slovenskih jadral
cev, najboljše se je uvrstil Rok 
Verderber iz domačega kluba JK 
Pirat na odlično skupno drugo 
mesto, Mara Uirin (JK Izola) pa 
je bila v skupni razvrstitvi sedma 
in prva med deklicami.
V 22-ih letih se je portoroška Ve
likonočna regata uveljavila kot 
najpomembnejša regata za ra
zred optimist v tem delu Evrope 
in kot ena od treh najpomemb
nejših v Evropi, že vrsto let pa 
slovi tudi kot najštevilčnejša 
regata v Sloveniji. Vsako leto se 
je udeleži veliko število mladih 
tekmovalcev v starosti od 7 do 15 
let. Letos je privabila še več ja
dralcev kot prejšnja leta, zajadra
lo jih je kar rekordnih 459, prišli 
so iz enajstih držav in preko 150 
jadralnih klubov.
Spremenljive vremenske razme
re so jadralcem v treh regatnih 
dneh ponudile tako sonce kot 
dež ter veter jakosti dobrih de
setih vozlov, pa do zelo šibkega 
vetra, zaradi katerega je bilo tre
ba zadnjo regato predčasno pre
kiniti.
Zmagal je italijanski jadralec 
Antonio Persico (4 točke), na 
odlično drugo mesto se je uvrstil 
domači jadralec JK Pirat Rok Ver
derber (5 točk) in na tretje Av
strijec Saje Vannis (7 točk). Med
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najboljših deset so se uvrstili kar 
trije slovenski jadralci, na sedmo 
mesto absolutno in na zmagoval
no med deklicami Mara Turin iz 
JK Izola (16 točk) ter na skupno 
osmo Klemen Semelbauer iz JK 
Pirat (19 točk).
Mara Turin: »Konkurenca je bila 
močna, bilo je kar težko, pogoji 
so bili drugačni, kot sem jih na
vajena, saj je veter veliko obračal, 
en dan je bilo tudi dosti vala in 
ne dovolj vetra. Mislim, da sem 
uspela dobro odjadrati, čeprav bi 
lahko bila boljša. Ne primerjam 
se z dekleti, ker med njimi ni 
prave konkurence.«

Kmzmohihb

Kvalifikacije za 1. SNTL - 
člani, druga tekma
Arrigoni: Olimpija 5:4
V sredo je v Arrigoniju potekala 
druga kvalifikacijska tekma za 
uvrstitev članov v prvo držav
no ligo. Naši igralci so dvoboj 
pričeli bolje, kot v Ljubljani in 
v prvem krogu povedli z 2:1. 
Nato so gostje boljše odigrali in 
celo povedli s 4:3. Ko pa je že 
kazalo, da bo Olimpija ponov
no zmagala, so naši igralci po
kazali, kaj zmorejo in dosegli 
dve zmagi, kar je zadostovalo 
za tesno, a povsem zasluženo 
skupno zmago s 5:4.
Vse tri dvoboje je zmagal Erik 
Paulin, dve zmagi pa je prispe
val Simon Frank, 
ker je Olimpija prvo tekmo zma
gala s 5:2, drugo pa izgubila s 
5:4, ostaja v prvi ligi.
Kljub temu, da se nismo uspe
li uvrstiti v prvo ligo, pa smo 
z doseženim presegli letošnja 
pričakovanja. Cilj je bil uvrsti
tev med štiri ekipe, uspelo pa 
nam je veliko več, za kar gredo 
fantom vse čestitke. Za ekipo so 
v letošnji sezoni igrah Kristjan 
Ludvik, Gregor Vukovič, Si
mon Frank in Erik Paulin.

tem
Novi uspehi gojencevTK Igor Izola
Prejšnji vikend je v Kopru poteka
lo Primorsko prvenstvo v tenisu 
za različne kategorije. V kategoriji 
deklice do 13 let je nastopila Met
ka Komac in osvojila 2. mesto.
Rok Komac se je na evropskem 
prvenstvu v Zagrebu z uspešnimi 
boji prebil skozi kvalifikacije in v 
glavnem turnirju klonil v boju s 
5. nosilcem, Dujem Ajdukovičem 
s Hrvaške. pk

Bron na DP
V soboto in nedeljo, 5.4.2014 in 
6.4.2014, je v Famljah v organi
zaciji Strelskega društva Vrem
ščica iz Vremskega Britofa pote
kalo 6. kolo Primorsko-Notranj- 
sko-Kraške Regijske lige Zahod
ne Regije v streljanju z zračnim 
orožjem. V kategoriji Cicibani 
je bil Vito Kavalič na prvem me
stu, Jaka Hrvatin na 7., Klemen 
Švara na 9., Martin Memon na 
13. ter Aljaž Bajt na 14. mestu, 
ekipno pa so bili tretji. Med 
Mlajšimi Pionirji je bil Val Lor
bek Ivančič prvi, Dan Lorbek 
Ivančič na 11. ter Mark Rožac 
na 18. mestu, med Mlajšimi pi
onirkami pa še Lara Frank prva, 
tako da so bili kot ekipa na pr
vem mestu. Med Pionirkami se 
je uvrstila še Angela Ana Pegan, 
in sicer na 2. mesto. V katego
riji Mladinci je bil Karim Požar 
prvi, Jernej Galjanič drugi ter 
Enej Šuštar tretji, kar je ekipo 
zasidralo na prvo mesto. Med 
Člani je bil Franc Primc na 14. 
mestu, med Članicami pa Patri
cija Memon peta in Dolores Šu
štar sedma. Med Veterani 50-60 
je bil Bojan Šuštar na 8. mestu, 
med Veterani 60-70 pa Darij Ban 
na 3. in Ivan Božič na 5. mestu 
ter med Veterani nad 70 Ivan 
Fidel na 1. mestu, ekipno pa so 
bili tretji. S pištolo sta bila med 
Člani Enio Božič na 9. in Ivan 
Božič na 14. mestu, v kategoriji 
Mladinci še Leon Memon na 5. 
mestu, ekipno pa so bili peti. V 
kombinaciji puška-pištola je kot 
edini predstavnik Ivan Božič za
sedel 8. mesto.
Mladi Izolani pa so velik uspeh 
dosegli tudi na Državnem pr
venstvu v streljanju z zračnim 
orožjem, ki je 12. in 13.4.2014 
potekalo v Laškem. Da je iz 
pravega testa, je dokazal Val 
Lorbek Ivančič, ki v hudi kon
kurenci 105 tekmovalcev svoje 
kategorije domov odnesel bron 
za 3. mesto, solidno pa so se 
uvrstili tudi ostali. Med Cicibani 
so bili Vito Kavalič, Martin Me
mon in Aljaž Bajt na 17., 40. oz. 
53. mestu, ekipno so bili šesti. 
Med Mlajšimi Pionirji sta se po
leg Vala uvrstila še Dan Lorbek 
Ivančič in Mark Rožac, in sicer 
na 38. ter 76. mesto, ekipno pa 
so bili sedmi. Na 12. mestu je 
pristala še Lara Frank v katego
riji Mlajše Pionirke. Med mla
dinci je bil Karim Požar na 15. 
mestu, med Članicami pa Katja 
Reja na 20. mestu. dš

MANDRAČ9

Balinarski klub Korte organi
zira in vabi na vaški balinarski 
turnir vseh generacij. Turnir bo 
potekal za l.maj po tradicional
ni budnici orkestra Izola cca ob 
9uri. Tekmovanje in druženje 
bo potekalo med zaselki vasi 
Korte.
Vabimo vas da se udeležite v 
čim večjem številu. Miran Kleva

StoTOB

Priznanja Olimpijskega 
komiteja
Prejšni teden je Olimpijski ko
mite Slovenije, podeljeval pri
znanja športnikom, 
za dosežke v preteklem letu 
2013. Med njimi je bil tudi član 
kluba KiT Jaka Hudales.ki je 
prejel srebrni znak, za osvojitev 
naslova mladinskega evropske
ga prvaka in za osvojitev na
slova viceprvaka na svetovnem 
članskem prvenstvu.
Med prejemniki so bili med dru
gim tudi Vasilij Žbogar, Jani 
Medoš (minimoto), in Mara 
Turin (jadranje)
Sponzor olimpijske reprezen
tance Slovenije, Grand hotel 
Union, je gostil podelitev pri
znanj O KS.
Krovna slovenska športna or
ganizacija, Olimpijski komite 
Slovenije - Združenje športnih 
zvez, podeljuje priznanja us
pešnim športnikom in športni
kom invalidom. Zaključna pri
reditev je potekala v Ljubljani, 
pred tem pa so priznanja špor
tnikom in trenerjem že razdelili 
na slavnostnih dogodkih v Šen
tjurju, Ajdovščini, Brežicah in 
na Jesenicah.
Olimpijski komite Slovenije na 
ta način izkaže priznanje tistim 
športnikom in trenerjem, ki so 
uspešno zastopali Slovenijo v 
preteklem letu. Skupaj je bilo 
podeljenih 314 priznanj, 253 
športnikom in 61 trenerjem.
Na zaključnem dogodku v Lju
bljani je prisotne pozdravil tudi 
predsednik Olimpijskega komi
te Slovenije, dr. Janez Kocijan
čič, ki je izpostavil pomembnost 
kakovostnega dela v športu, ki 
se odraža v odličnih rezultatih 
športnikov v zadnjem obdobju. 
Na prireditvi, ki se jo je udele
žilo veliko odličnih športnikov s 
področja Ljubljane, so v kultur
nem delu nastopili učenci Gla
sbenega ateljeja Tartini.
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Gremo ...

24.4. četrtek
20.00 Hotel Delfin Izola

Partizanskih pesmi v počastitev Dneva upora proti okupatorju.
koncert

MoPZ DU Jagodje Dobrava Izola; ŽePZ Roža Portoroža; Pevska skupina MORJE Izola; MoPZ DU Jagodje 
Dobrava Izola. Program bo povezoval Andrej Jelačin (Toni Karjola)

25.4. petek
19.00 park Pietro Coppo Izola

proslava ob Dnevu upora proti okupatorju
s skupino Global Etno Partizani in pevko Tino Krmac, slavnostni govornik bo Tone Partljič.
V primeru slabega vremena bo prireditev v Kulturnem domu Izola.

19.00 Mestna knjižnica Izola
Večer domovinskih pesmi

predstavitev pesniškega prvenca Igorja Pirkoviča
Slovenska pesem, zbirka pesmi o domovini

Igorja Pirkoviča poznamo kot dolgoletnega novinarja na nacionalni televiziji, bil pa je tudi konzul v 
Sarajevu, kjer je domovino začel dojemati poglobljeno in kjer so nastale njegove prve domoljubne 
pesmi. V zbirki je tako čutiti pesnikov etos do matice, ki jo avtor kot pojem povsem ločuje od države, 
domovino pa dojema kot »prostor« onstran državnih meja, vse do kraja, "kjer sta doma slovenska 
beseda in pesem". Kot tekstopisec je podpisan pod mnogimi skladbami narodno-zabavne glasbe.

20.30 Kino Odeon Izola
Monodrama LJUBIMKA

igra: Urška Bradaškja, režija: Samanta Kobal, glasba: Dušan Kitič

26.4. sobota
9.00 do 19.00 Ljubljanska ulica - okrog Galerije 22

Tradicionalni bazar ročnih in umetniških izdelkov
Predstavili se bodo umetniki in rokodelci iz cele Slovenije, mogoče pa bo kupiti izdelke iz prve roke 
neposredno od izdelovalcev. KD Svilena pot

1.5. četrtek
od 7.15 po Izoli

PRVOMAJSKA BUDNICA 
s Pihalnim orkestrom Izola in Pevskim zborom Izola

(07.15 Korte, 08.00 Malija, 08.30 Cetore in Šared, 09.00 Livade, 09.30 Jagodje, 10.00 Hotel Delfin, 
10.30 Trg padlih, 11.00 pri hotelu Marina, 11.30 park Pietro Coppo).

6.5. torek
20.00 Kulturni dom Izola
vrhunska plesna predstava 34-članske zasedbe

Narodnega ansambla KALINKA iz Rusije. 
Iz ruskega mesta Dubna prihaja v torek, 6. maja ob 20.00 v Kulturni dom Izola koreografski ansambel 
Kalinka. Zasnovan je bil leta 1973, šest let kasneje je pridobil najvišje državno priznanje: častni naziv 
"Narodni ansambel". Danes zasedbo sestavlja več kot 100 umetnikov.
Plesno skupino že 29 let vodi koreografinja g-a Vackova Irina Borisovna. V izjemno širokem reper
toarju ansambla so vroči ruski perepljasi in lirični horovodi, ukrajinski gopak in moldavska suita, 
baškirski in tatarski, španski in italijanski, indijski in poljski plesi.
Leta 2012 je Kalinka že nastopila v Sloveniji v okviru programa EPK Maribor 2012 na Ptuju in 
občinstvo več kot očarala.
V Izolo prihaja 34 plesalcev, nastop bo zasnovan na tradicijah ruske folklore in stilizaciji ruskega plesa.

ZDRAVSTVENI DOM IZOLA VABI NA PRIREDITEV

"SKUPAJ VLAGAJMO V ZDRAVJE"
v soboto, 3. maja 2014 med 9. in 12. uro NA LONKIV IZOLI
Kot vsako leto vam bomo tudi letos v znamenju ohranjanja, varovanja in krepitve zdravja nudili pestro 
ponudbo - zdravih jedi, namazov in napitkov, naravnih izdelkov za boljše počutje, refleksno masažo 
dlani, demonstracijo nordijske hoje ter predstavitev dobrih praks za izboljšanje kvalitete življenja.

• Preizkus telesne zmogljivosti z brezplačnimi meritvami holesterola in krvnega sladkorja
• Vrednotenje živčno - mišičnih funkcij trupa za preprečevanje bolečin v spodnjem delu hrbta
• Ultrazvočna meritev kostne gostote na petnici

V Kavarni Zvon
se predstavlja ljubiteljska slikarka Sabina Bratuš s slikami na temo "MODRINE"

Mestna knjižnica Izola
V aprilu na ogled: razstava slikarskih del Kraljev ulice, ročna dela Suzane Belak Pungar
tnik in risbe Darje Čelik, varovanke VDC.

Evropski dan mladega 
filmskega občinstva
V nedeljo, 4. maja bo v Art Kinu Odeon v Izoli 
že drugič zapored potekal Evropski dan mladega 
filmskega občinstva, kjer is bodo mladi ogledali 
tri nove evropske mladinske filme: nizozemske
ga Še žal ti bol, nemškega Vzhodnik in danskega 
Glasbena misija. Filme so izbrali strokovnjaki iz 
Evropske filmske akademije.

PROGRAM
Mladi žiranti bodo na ta prav poseben dan 
uživali v družbi slovenske igralke Mance Dorrer, 
ki jih bo, s svojimi izkušnjami in znanjem, popel
jala v svet gibljivih slik. Na pomoč ji bo priskočila 
tudi programska vodja mednarodnega festivala 
Kino Otok - Isola Cinema Varja Močnik.

• 09:00 uvodni pozdrav
• 09:15 Vzhodnik (režija: Katja von Garnier)
• 11:00 pogovor
• 11:45 Se žal ti bo! (režija: Dave Schram)
• 13:15 pogovor
• 15:00 delavnice (Osnovna šola Vojke Šmuc)
• 15:45 Glasbena misija (režija: Martin Miehe- 

Renard)/
• 17:20 pogovor/
• 17:40 glasovanje
• 18:00 zaključek
• 20:00 slavnostna podelitev nagrade Evrop

ske filmske akademije po izboru mladega 
občinstva v Erfurtu - prenos v živo na spletni 
strani dogodka yaa.europeanfilmawards.eu

Mladi filmski navdušenci se lahko za sodelovan
je prijavijo vse do 25. aprila, in sicer na mail: lea. 
skerlic@isolacinema.org. Prijava je brezplačna 
za vse in vključuje ogled filmov, delavnice, mal
ico in kosilo.Udeležba je brezplačna, obvezna je 
predhodna prijava.

Galerija Insula
SIMON KOCJANČIČ 

ČAS ZA IGRO

r.:</ mr
Razstava bo na ogled do 20. maja 2014.

Galerija Plač Izolanov 
Občuti Naravo - Pomlad

Rok Dolničar

maja med 8.00 in 21.00 uro.

Galerija Alga Izola
retrospektivna razstava ob 70-letnici

IVANA STOJANA RUTARJA

Center za kulturo, šport in prireditve Izola
Centro per la cultura, lo šport e le manifestazioni Isola

www.center-izola.si • www.odeon.si
CKŠP IZOLA in ART KINO ODEON IZOLA

Kulturni dom Izola
• petek, 25.4. ob 19.00, Park Pietro Coppo: PROSLAVA V POČASTI

TEV DNEVA UPORA PROTI OKUPATORJU s skupino Global Etno 
Partizani in pevko Tino Krmac, slavnostni govornik bo Tone Par
tljič. V primeru slabega vremena bo prireditev v Kulturnem domu Izola.

• četrtek, 1.5. ob 7.15, po Izoli: PRVOMAJSKA BUDNICA s Pihalnim 
orkestrom Izola in Pevskim zborom Izola (07.15 Korte, 08.00 Ma
lija, 08.30 Cetore in Šared, 09.00 Livade, 09.30 Jagodje, 10.00 Hotel Delfin, 
10.30 Trg padlih, 11.00 pri hotelu Marina, 11.30 park Pietro Coppo).
torek, 6.5. ob 20.00, Kulturni dom Izola: vrhunska plesna predstava 34-članske zasedbe Narod
nega ansambla KALINKA iz Rusije. Vstopnina: lOeur v predprodaji, 13eur na dan prireditve.

RUTAR ob slikarjevi 70-le
Aprila je na ogled retrospektivna razstava IVAN STOJAN j 

RUTAR ob slikarjevi 70-letnici in 20-letnici njegovega ustvarjanja.

Art kino Odeon
• četrtek, 24.4. ob 18.00: izobraževalni sistem v dokumentarcu ABECEDA;
• četrtek, 24.4. ob 20.30: ODEONOVI K(IN)ONCERTI: QUEEN - HUNGARIAN 

RAPSODV: Live In Budapest 1986;
• petek, 25.4. ob 18.00: CAPRISOVA PREMIERA: glinene figurice in arhivski 

posnetki o Pol Potovem režimu v dokumentarcu SLIKA, KI JE NI, na ogled še 
od sobote, 26. do ponedeljka, 28.4. ob 20.30, od torka, 29.4. do četrtka, 1.5. 
ob 18.30;

• petek, 25.4. ob 20.30: Monodrama LJUBIMKA: igra; Urška Bradaškja, reži
ja: Samanta Kobal, glasba: Dušan Kitič;

• od sobote, 26. do ponedeljka, 28.4. ob 18.30 in od torka, 29.4. do petka, 2.5. 
ob 20.30: spopad dveh egov ali Z MOLIEROM NA KOLESU.

Rezervacija in prodaja vstopnic: • Galerija Alga, Kristanov trg 1, Izola (t: 05/641 
84 39,051/394133; m: galerija@center-izola.si), od torka do petka: 10:00-12:00 ter 
17:00-19:00, sobota 10:00-12:00; • Art kino Odeon, Ul. Prekomorskih brigad 4, 
Izola (t: 051/396 283; m: info@odeon.si), vsak dan od 18:00-20:30..
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Primorci berejo Slovence
Včeraj je Svetovni dan knjige ponovno obeležil začetek projekta Primorci berejo, prvič letos 
pa smo ob dnevu knjige proslavljali tudi Noč knjige, torej že skoraj 24 ur knjige. Dogodkov v 
M KI ni manjkalo, vse pa je bilo na svoj način vezano na knjigo.

Včeraj, ob Svetovnem dnevu knjige, 
se je že osmič začel projekt spod
bujanja bralne kulture Primorci be
remo. Posebnost projekta, ki se bo 
zaključil 11. novembra letos je, da 
bralci berejo izključno leposlovna 
dela slovenskih avtorjev.

V projekt je vključenih devet 
knjižnic iz vse primorske regije, 
med njimi seveda tudi Mestna 
knjižnica Izola, kjer so na tiskov
ni konferenci povedali, da je v 
sedmih letih, kolikor projekt tra
ja, 5331 bralcev prebralo 38467 
knjig izvirnega slovenskega lepo
slovja.
Letošnji bralni seznam prinaša 
63 naslovnih knjižnih del, od ka
terih jih je nekaj še svežih, spet 
druga pa so vredna ponovnega 
branja, kot so povedali. O tem, 
kaj projekt je in kako se bere v 
Izoli pa smo se pogovorih z di
rektorico MKI, Martino Hrs.
- Kaj je projekt Primorci bere
mo?
- Projekt Primorci beremo je edini 
tovrstni projekt,, kjer ponujamo 
izključno slovensko leposlovje. 
Podobnih projektov je drugod po 
Sloveniji sicer še nekaj, a povsod 
ponujajo tudi tuje avtorje. Nam 
pa se zdi pomembno predvsem 
to, da vztrajamo na slovenskih in 
trdimo, da se s tem ta ustvarjal
ni krog samo še širi, kar je zelo 
pomembno. Omeniti moram, da 
je letošnji izbor avtorjev zelo za
nimiv, pester, najdemo takorekoč 
vsega malo.
- Bralci so projekt dobro spreje
li, kajne?
- Nekateri sodelujejo že od same
ga začetka, želeli pa bi si, seveda, 
da bi dosegli še večje število bral
cev. No, povedati moram, da ne
kateri tudi trdijo, da če tega pro
jekta ne bi bilo, sploh ne bi brali 
slovenskih avtorjev in mislim, 
da s tem presegamo stereotipe, 
da bi bila slovenska književnost 
zatežena in dolgočasna. Ravno 
nasprotno, ravno tako je zanimi
va, kot tuja. Ob tem pa je marsik
do ravno s projektom začel brati 
poezijo, ki je sicer verjetno nikoli 
ne bi.
- Poezija je vseeno posebna. 
Treba jo je tudi znati brati.
- Seveda, pa navdihniti se moraš. 
No, nekateri so v anketi zapisali.

da s tem, ko so se morah pripra
viti na to, da preberejo pesniško 
zbirko, se jim je branje poezije 
odprlo tudi za druge avtorje, tudi 
tuje. To so kar velika spoznanja, 
tudi za same bralce.
- Koliko preberejo tisti, ki naj
več berejo?
- Lani je 16 bralcev prebralo več 
kot 12 knjig, kolikor jih predvi
deva projekt, dva ali trije pa so 
prebrali skoraj celoten seznam, 
tako da je res spodbudno. No, 
več kot 5000 bralcev in preko 38 
tisoč prebranih knjig so številke, 
na katere smo v knjižnicah lahko 
ponosni.
- Posebej v času, ko je branje v 
upadu.
- Tako je. No, letos moram omeni
ti tudi Noč knjige, še en projekt, 
ki obrača pozornost in spodbuja 
branje. Slovenski jezik moramo 
ohranit sami.
- Slog življenja je danes branje 
nekoliko potisnil v ozadnje.
- Ja, tudi zaradi sodobne tehnolo
gije, zaradi katere menda nismo 
več sposobni daljšega poglo
bljenega branja. No, če je tako, 
potem pomeni, da bomo morali 
mlajšo generacijo na novo vzga
jati za branje, oziroma drugače, z 
drugačnim pristopom. No, vzga
janje bralca je proces.
- No, res je, da je pri vsaki gene
raciji bila kakšna težava. Nekoč 
so naprimer govorili, da je teža
va v stripih.
. No, danes pa je pomembno 
predvsem, da berejo. Karko
li, samo, da berejo. Leposlovje 
spodbuja domišlijo, in slike si 
vsak ustvarja sam, medtem ko so 
v mnogi drugih medijih slike že 
ponujene.

- Pred časom se je veliko govori
lo o selitvi knjižnice, zanje čase 
pa o tem ni nobenih novic.
- Res je, a tudi z naše strani ni 
nobenih novic. Fizično število 
knjig je še vedno fizično, ne gle
de na to, da zdaj ponujamo tudi 
elektronske knjige in vsako leto 
se to število veča, ker vsako leto 
prihajajo nove knjige.

Ob tem pa skladišče knjig, kjer 
imamo trenutno kakšnih 8000 
knjig ni skladišče pozabljenih 
knjig, ampak dnevno bralci pri
hajajo po njih. Veste, po stan
dardih bi potrebovali 900 kva
dratnih metrov samo za postavi
tev knjig, tukaj pa imamo vsega 
600 kvadratnih metrov. Standar
di pa niso kar tako, saj zahteva
jo točno določeno višino polic, 
pa razmak med eno in drugo 
polico, da gredo lahko vmes in
validski vozički. Je pa res, da je 
trenutna lokacija za knjižnico 
odlična in ima izjemno veliko 
prednosti, od naravne svetlobe, 
ki je druge knjižnice skorajda 
nimajo, pa do tega, da je vse na 
isti ravnini, kar je idealno. Ima
mo možnost ureditve vrta in s 
tem organizacijo dogodkov na 
odprtem, ob tem pa je tudi do
stop zelo dober.
- Lokacija je dobra, dimenzije 
pa ne.
- Tako je. Saj smo že leta 2008 
razmišljali, da bi se širili in bi se 
selil v vrtec, a potem se je po
novno spremenila demografska 
struktura občanov. No, možno
sti je veliko, problem pa je, kot 
vedno, denar.

AM

Mladi filmski žiranti ■ javite se!
V nedeljo, 4. maja, v izolskem Art Kinu Odeon drugo leto zapored pri
pravljamo Evropski dan mladega filmskega občinstva, k sodelovanju 
pri tem posebnem filmskem dnevu pa vabimo vse mlade ljubitelje fil
ma med 12. in 14. letom - prijave zbiramo še do petka, 25. aprila.
Izola prizadevno utrjuje mesto na evropskem filmskem zemljevidu. Kot 
edini slovenski predstavnik se uvršča v izbrano družbo 16 drugih evrop
skih mest (Barcelona, London, Bratislava, Budimpešta, Erfurt, Sofija, Riga, 
Stockholm, Beograd ...), v katerih se bodo 4. maja zbrali mladi žiranti in 
med tremi filmi izbrali zmagovalca.
Poseben filmski dan za najstnike, ki ga pripravlja Zavod Otok v sodelova
nju s Slovenskim filmskim centrom in Centrom Ustvarjalna Evrop, se bo 
zgodil v izolskem Art kinu Odeon med 9. in 18. uro. Približno 90 mla
dih, ki so se odzvali našemu vabilu, da se preskusijo v vlogi žirije, si bo 
ogledalo tri nove evropske mladinske filme: Še žal ti bo! (Dave Schram, 
Nizozemska, 2013), Vzhodnik (Katja von Garnier, Nemčija, 2013) in 
Glasbena misija (Martin Miehe-Renard, Danska, 2013). Mladi žiranti 
bodo skupaj z vrstniki iz drugih sodelujočih mest med nominiranci izbrali 
zmagovalca, ki bo prejel nagrado Evropske filmske akademije po izboru 
mladega občinstva. Slavnostna prireditev z razglasitvijo in podelitvijo na
grade bo potekala 4. maja zvečer v Erfurtu v Nemčiji in bo v živo predvaja
na na večjezični spletni strani dogodka (yaa.europeanfilmawards.eu).
Na sporedu bodo, poleg projekcij, še delavnice in pogovori o filmih v druž
bi slovenske igralke Mance Dorrer in programske vodje festivala Kino 
Otok Varje Močnik. Za mlade, ki bodo v vlogi žirije preživeli ves dan, 
bomo poskrbeli tudi z brezplačno malico in kosilom na bližnji Osnovni 
šoli Vojke Šmuc.
Prijava je brezplačna in vključuje ogled filmov, delavnice, malico in kosi
lo. Mladi filmski navdušenci se lahko prijavijo še do 25. aprila na naslov 
lea.skerlic@isolacinema.org, za več informacija pa lahko pokličete tudi na 
041 310 812 (Lea Škerlič).
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Oranžna vina se vračajo že tretjič
Manziolijev trg bo v petek, 25. aprila, spet oranžen. Gostil bo tretji Festival oranžnih vin, na katerem 
se bo s svojimi belimi maceriranimi vini iz sonaravne pridelave predstavilo 59 vinarjev iz šestih 
držav, ob njih pa še 20 kulinaričnih ponudnikov.
Gre za eno na j večjih svetovnih 
predstavitev belih vin, pridela
nih s postopkom spontane poda
ljšane maceracije. Z več kot 150 
vini se bo predstavilo 59 vinar
jev iz Slovenije, Italije, Hrvaške, 
Avstrije in Srbije, italijanski uvo
znik gruzijskih vin pa bo pred
stavljal pridelek nekaj vinarjev 
iz pradomovine vina.
»Festival oranžnih vin združu
je pridelovalce, ki se obračamo 
nazaj k zemlji in tradiciji in smo 
opustili pridelavo s prekomerno 
uporabo sredstev, ki jih ponujajo 
multinacionalke. Izolski festival je 
lepa priložnost, da se enakomisle- 
či vinarji predstavimo ljubiteljem 
naših vin, da se družimo ter utr
dimo naša prijateljstva in zaveze,« 
je na tiskovni konferenci v Manzi- 
olijevi palači, povedal istrski vinar 
Uroša Rojac, udeleženec obeh do
sedanjih prireditev v Izoli in obeh 
jesenskih ponovitev na Dunaju. 
Izolski župan Igor Kolenc je pove
dal, daješ tem festivalom Izola po
stala bolj vidna in opogumlja tudi 
druge izolske organizatorje. Astrid

Del Ben, predsednica samouprav
ne italijanske narodne skupnosti v 
Izoli pa je povedala, da je priredi
tev promocija za njihovo skupnost 
in palačo, Bruno Žaro, predstav
nik organizacijskega odbora, pa je 
dejal, da je zanimanje vinarjev iz 
številnih držav za sodelovanje na 
festivalu izjemno, a so prostorske 
možnosti žal omejene.
Župan Igor Kolenc je še dodal, da 
je le vprašanje časa, kdaj se bo za
čela obnova občinskih prostorov 
na bližnjem Velikem trgu, s kate
rimi bi mesto pridobilo približno 
200 kvadratnih metrov veliko več
namensko dvorano, ki bo morda 
že prihodnje leto gostila še večji 
Festival oranžnih vin.

Festival oranžnih vin se bo v pe
tek, 25. aprila, začel ob 14.30 uri 
s svečano otvoritvijo v cerkvi sv. 
Marije Alietske. Degustacija na 
Manziolijevem trgu in v Manzioli- 
jevi palači pa bo potekala med 15. 
in 21. uro.

Na vrsti je Pittonijeva
V sklopu projekta hidravličnih iz
boljšav od februarja poteka gradnja 
cevovodov na Cesti v Jagodje, v 
kratkem pa bodo sledila še dela na 
Pittonijevi ulici. Občina bo v sklopu 
rekonstrukcije vodovoda tu izvedla 
še odvodnjavanje in preplastitev 
cestišča.
Po velikonočnih praznikih se bo 
pričela prva faza del na Pittonijevi 
ulici, in sicer menjava vodovodnih 
cevi na odseku od Trga republike 
do Postojnske ulice, v drugi fazi, 
maja, pa bodo dela potekala med 
Postojnsko in Bazoviško ulico. V 
prvi fazi bo obvoz Pittonijeve uli
ce možen preko Postojnske ulice.
V drugi fazi pa bo veljala popolna 
zapora zgornjega dela Pittonijeve, 
takrat bo iz spodnjega dela Pittoni
jeve ulice možno zaviti desno na 
Postojnsko ulico, v kateri bo spre
menjena smer vožnje.

’ Ponudba velja za 508 Active 1,6 e-HDi, 3008 Active 1,6 HDi in 5008 Active 1,6 HDi ob nakupu s pomočjo Peugeot Financiranja. Štiri leta jamstva vključujejo dve leti pogodbene garancij«
OPTIWAY oziroma do 60.000 prevoženih kilometrov. Primer informativnega izračuna finančnega leasinga Peugeot Financiranje za vozilo Peugeot 5008 Active - mesečno odplačevanje;
30 % pologu in ročnosti 84 mesecev; DDV je obračunan v obrokih; EOM na dan 26. 03. 2014 znaša 8,0 % in se spremeni, če se spremenijo elementi izračuna; izračun temelji na osnovi indeksa obresti - 5 mesečni 
EURIBOR s skupno letno obrestno mero 6,5 %; financirana vrednost 13.293 EUR; skupni znesek za plačilo 22.416 EUR; stranka prejme tudi jamstvo za dobo 4 let (vključuje dvoletno pogodbeno garancijo) oziroma 
60.000 km; pri sklenitvi avtomobilskega zavarovanja Peugeot Financiranja omogoča do 50 % popust. Za podrobnosti o ponudbi se obrnite na prodajalca vozil Peugeot.

icije in dve leti jamstva
i°- mesečni obrok je 205 EUR pri

Poraba V kombiniranem načinu vožnje: 3,5-7,9 l/l 00 km. Izpuh COz: 91 -183 g/km. Podrobnejše informacije o porabi goriva in emisijah CO2 novih 
osebnih vozil Peugeot najdete v priročniku o varčni porabi goriva in emisijah CO2, ki ga lahko brezplačno pridobite na prodajnem mestu in na www.peugeot.si.

PEUGEOT 508, 3008 & 5008

M OTI O N 6 EMOTION

NOVA OLIMPIJA d.0.0.. Obrtniška 28, 6000 Koper, tel. 05 61 1 61 1 1
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Skupina Poetrio; po Besenghiju - Beograd
Na velikonočno nedeljo zvečer smo v Besenghijevi palači v Izoli poslušali uglasbljene verze Barbare 
Motoh Bračanov, Gorana Gluviča, Draga Misleja-Mefa, Vaška Popa in Alenke Rebula. Njihove verze 
smo poslušali v čudoviti izvedbi skupine Poetrio in v navdihujočem ambientu izolske palače.

Ampak izvedba tega čudovitega 
večera - nadvse primernega za
ključka praznične nedelje - je 
prišla seveda na koncu. Najprej 
je bilo treba verze predelati: jih 
izbrati, uglasbiti in za sestav Poe
trio (Mirjana Gvozdenac - klavir, 
vokal, Klara Stanič - klarinet, De
jan Zornada - tenor saksofon in 
Martin Konjajev - tolkala) konč
no še aranžirati.
Zagotovo gre za nekajletno delo 
Mirjane Gvozdenac, profesorice 
predšolske glasbene vzgoje in har
monike na glasbenih šolah v Piranu 
in Izoli in profesorice umetnostne 
vzgoje na piranski gimnaziji. Jav
nosti je tokrat privoščila doslej še 
nepoznano plat svoje bujne ustvar
jalnosti. Samo česa vsega ni počela, 
kar se je pred kakima dvema de
setletjema preselila iz Beograda v 
Izolo!?
Preden se je zaposlila na glasbe
ni šoli Koper, se je preživljala kot 
pianistka v piano barih, potem pa 
je kaj hitro poprijela tudi za težko 
nalogo predsednice Društva prija
teljev glasbe Koper, kar je nadvse 
uspešno opravljala dolga leta. Na 
svoji ustvarjalni poti se je ustavila 
tudi v Hrvatinih, kjer je nekaj let 
vodila mešani pevski zbor in ga 
popeljala do mednarodnih uspe
hov. Vsa ta leta smo se na izolski 
glasbeni šoli pod njenim idejnim 
vodstvom in z zagnanim delova
njem lahko pohvalili z vsaj enim 
inovativnim projektom, ki je vklju
čeval naše najmlajše. Še posebej 
pa so omembe vredni največji in 
nepozabni projekti kot so glasbene 
pravljice Ko bom velik, bom mor
nar, Arirang, Časovni stroj, v kate
rih so sodelovali najbolj nadebudni 
učenci solisti, zborovski pevci in

V :,A i

Večer domovinskih pesmi

Mestna knjižnica Izola vabi na 
predstavitev pesniškega prvenca 
Igorja Pirkoviča »Slovenska pe
sem, zbirka pesmi o domovini«.
Igorja Pirkoviča poznamo kot dol
goletnega novinarja na nacionalni 
televiziji, bil pa je tudi konzul v Sa
rajevu, kjer je domovino začel doje
mati poglobljeno in kjer so nastale 
njegove prve domoljubne pesmi. V 
zbirki je tako čutiti pesnikov etos 
do matice, ki jo avtor kot pojem 
povsem ločuje od države, domovi
no pa dojema kot »prostor« onstran 
državnih meja, vse do kraja, “kjer 
sta doma slovenska beseda in pe
sem”. Kot tekstopisec je podpisan 
pod mnogimi skladbami narodno- 
zabavne glasbe.

I Vabljeni v petek, 25. aprila 2014
| ob 19. uri v čitalnico Mestne knjiž-
i niče Izola.

mali orkestraši, ki so projekt pred
stavili po večkrat in jih približali 
mlademu (in manj) občinstvu po 
vsej Slovenski Istri.
Zadnja leta deluje v okviru šole gla
sbena skupina Etnotok, ki sega po 
delih z ljudskim pridihom iz raznih 
krajev sveta.
Vse to je o kolegici marsikomu 
dobro znano, nismo pa doslej 
poznali njenih skladateljskih, pi
anističnih in vokalnih sposobno
sti. Na teh treh področjih je pa 
resnično presenetila vse.
Potem, ko smo prebrali in dojeli 
vsebino koncertnega lista, smo se 
lahko samo še z užitkom in zasa
njano predali pretanjenim barvam 
glasbili usklajenega glasu, in raz
položenjem - v vrhunski izvedbi 
profesionalnih glasbenikov. V kon
certnem listu sta kot vez med posa
meznimi poezijami nastali dve po
menljivi novi, čisto po avtoričino: 
»TU DOMA je OBLAČNOST brez 
BARVE, POD PODPLATI pa PRA
MEN LAS. NENADOMA ti OSTANE 
LE DOTIK, ko NEKEGA DNE izveš, 
da so vse RESNICE PREPERELE.... 
In: » SEM TO, KAR SEM, ti pa JOČI, 
JOČI, JOČI, ker si na NAPAČNI 
STRANI...GDE SI? (KJE SI?). OD- 
LAZAK (ODHOD) bo TIK PRED 
TEMO, ko začutiš VONJ PO MOR
JU in se prikaže VOLK, ti pa veš, 
da si spoznal LE MAJHEN KOŠČEK 
RAJA...«
Takšno lepo darilo za praznik, člo
veka res lahko le obogati. In navda 
z občutki hvaležnosti...
Poetrio v nedeljo potuje v Beograd, 
kjer bo 29.4. nastopil v glasbeni šoli 
»Stankovič« in v svet ponesel nekaj 
naše primorske ustvarjalnosti. Vso 
srečo jim zaželimo!

Darinka Jug

Simonov povratek v otroštvo?
Simon Kocjančič sodi v mlajšo generacijo izolskih slikarjev, čeprav je 
za njim že kar nekaj samostojnih razstav in veliko naklonjenosti stro
kovne javnosti.
Rodil se je leta 1979 v Kopru, leta 2000 vpisal slikarski študij na Visoki 
strokovni šoli za risanje in slikanje v Ljubljani in leta 2007 diplomiral 
pri docentki umetnostne zgodovine Tanji Mastnak in doc. Daretu Bir
si. Ukvarja se s slikarstvom, risbo, grafiko in fotografijo. Živi in ustvar
ja v Truškah.
Pred dobrim letom dni, se je, ob razstavi v galeriji Salsaverde, predsta
vil z grafikami. Takrat je povedal, da mu je tehnika linoreza še posebej 
všeč, ker omogoča hitro obdelavo matrice in oster, kontrasten odtis. 
“Risba ima še vedno pomembno vlogo saj odtis nastane po risbi, ki jo 
narišem na linolej. Večkrat se odločim za črn odtis na svetel papir. S 
tem nastane kontrast, ki se odraža v podobi, ki je ostra, ekspresivna in 
včasih neprijetna.”
Tokratna razstava v galeriji insula pa je v marsičem zelo različna od 
njegovih grafik. Čeprav dobro obvlada risbo in figuraliko je tokrat ri
sbo zmehčal do neprepoznavnosti, ki pa je vendarle ohranila podobo 
človeških likov, nekakšnih humanoidov, ki s svojo barvno živahnostjo 
niso strašljivi. Prej so prijazni in na nek način otroški, nedolžni.
Kot je na otvoritvi povedal kustos Dejan Mehmedovič, je avtor na ta 
način pokazal, da se želi razvijati v vseh mogočih smereh, saj je zmo
gel povratek iz tehnično dodelane risbe v njeno skicirno obliko in celo 
še bolj nazaj, v fazo, kjer nek lik predstavi že s krogom in sencami, 
ki mu dajejo izraz človeškega obraza ali celega telesa. Skratka, če bi 
to počel pred dvajsetimi leti bi mu lahko pripisali koketiranje z novo 
podobo, danes pa je njegovo delo dokaz, da je umetnost vedno živa, 
neglede na to, kje in v kakšnem času nastaja d.m.
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Izolski prometni cudezi(2)
Zagotovo imajo prometni znaki in drugi ukrepi prometnih strokovnjakov naše občine, zakonsko podlago, vendar 
ta ni vedno tudi najbolj razumljiva in racionalna. Novi občasni sodelavec Mandrača je med hojo po Izoli opisal 
kar nekaj primerov, kjer bi veljalo o ukrepih še malo premisliti.

Seveda smo, tako kot v novinar
stvu in nogometu, tudi v prome
tu vsi strokovnjaki, toda nekateri 
ukrepi in ureditve so vendarle 
tako nenavadne, da človeka zmo
tijo. Zato ni nič čudnega, če nas 
na nekatere take posege opozori 
po več ljudi hkrati. Že dolgo pa 
se ni zgodilo, da smo dobili toli
ko enakih klicev glede prometne 
ureditve, kot v primeru umestitve 
kolesarske poti na Južni cesti.

Pešci na sonce, kolesarji pa 
v senco
Tako-le je zapisal naš sodelavec: 
Ko se človek poda s Prešernove na 
Južno cesto, na levi strani Južne 
ceste najde nekaj, kar je verjetno 
unikum daleč naokrog. Steza za 
pešce in kolesarska steza zame
njata mesti, tako, da pešci od tam 
naprej hodijo med cestiščem in 
kolesarsko stezo. Ali bo nasled
nji korak morda trotoar na sredi 
ceste?

Osem znakov na par metrih
Cesta A (od Južne ceste proti Par
tizanski ulici) je nekaj posebnega 
v več ozirih. Ko nanjo stopimo z 
Južne ceste naletimo na moderno 
smrečico Pet prometnih znakov 
na enem drogu (foto 1).

.‘jž -Or

Cesta A (tista ki pelje mimo ne
dokončanega Alkatraza in nepro
fitnega bloka ter nedokončanega 
Campusa proti Prešernovi) ima 
še eno posebnost. Na tej kratki 
razdalji sem naštel enaintrideset 
(31) prometnih znakov, od tega 
deset znakov za prehod za pešce. 
A, če bi tisti, ki so znake postav
ljali bili dosledni, bi lahko ugoto
vili, da manjka še kakšen znak za 
prehod za pešce.

Dveh znakov in zebre je deležna 
tudi ‘vpadnica’ ki pelje iz depo
nije zemlje, ki so jo tja narinili ob 
gradnji kampusa (foto 4).

Ko se pelješ po južni cesti od ce
ste A do Kajuhove ulice na teh 
skoraj petsto metrih trikrat do
živiš spremembo hitrosti. Pri 
tem so uporabljeni znaki, ki vsaj 
v začetku lanskega leta niso bili 
prometni znaki. Nisem preveril, 
ali je danes v CPP kaj drugače a 
nazadnje ko sem gledal, je edino 
veljavni znak za omejitev hitrosti 
v coni lahko hitrost omejil na 30 
Km/h, ne pa 40, ali morda 66 ali 
celo 45,5 Km/h!
Poleg tega, kljub temu, da je v bli
žini šola, ne vidim prav nobenega 
razloga, čemu hitrost pač ni stan
dardna za naselje, t.j. 50 Km/h? 
Če pa je že omejitev, pa naj bo 
enaka po celi trasi, ne pa, da se 
menja vsakih sto metrov! v.o.

Najnižji je nekako tri decimetre 
nad tlemi (ko šljivi SCP). Ker je 
to premalo, je čez približno šest 
metrov še ena smrečica, ta ima 
samo tri znake, nič bolj pravilno 
postavljene kot na prvi smrečici 
(foto 2).
Predlagam postavitev vsaj še ene
ga znaka - za parkiranje, tako, da
mimo vozeči mirno razmislijo 
kako in kaj?
Cesta A je dolga tristo ali največ 
štiristo metrov. Široka je kot hu- 
dir. Če bi se po taki vozili od tu do 
Hrvaške, takoj dam za pijačo.

Cesta A je posebna še po tem, da 
ima dve ‘vpadnici’ lepo opremlje
ni s prometnimi znaki. Prva je
pešpot (po kakšnem dežju sla
bo prehodna), ki pod blokom- 
letalonosilko vodi med vrtičke.
Kljub temu je deležna dveh zna
kov in zebre (foto 3).

To ni korupcija, to je školjka
To ni korupcija, to ni darilo za zdravnika in to ni darilo za sestre. To je 
malo boljši pokrov za WC školjko!
Kraj dogodka: Izola, kardiološki oddelek soba št.12 
Dan: 03. april 2014
V sobi št. 12 pacienti iz več krajev: Izole, Hrvatinov, Knežaka in Ilirske 
Bistrice.
Zgodba: Kako hitro iste težave (bolezen) združijo ljudi. V nekaj urah smo 
v sobi izvedeli marsikaj iz življenja pacientov. Normalno, začelo se je s te
žavami oziroma boleznimi zaradi katerih nas je usoda pripeljala v skupno- 
sobo. Vendar ni naš namen pisati o bolezni. Vsak ima pač svoj križ (čeprav 
je moj pokojni prijatelj povedal, da ima kapelico). Med pogovorom, eden 
od pacijentov gre do WC-ja, nakar zaslišimo AUUUUU! Ko pride v sobo 
pove, da si je s pokrovom WC školjke priščipnil jajca. Začetnemu smehu 
sledi globokoumna razprava in zelo hitro se dogovorimo, da kupimo in 
doniramo novo desko za WC. Od besed k dejanju, minimalni prispevek 
vseh donatorjev in nova boljša deska hitro prispe v sobo št.12.
Resnica in težava je v tem, da v Wcjih na školjkah v vseh sobah v bolnici 
imajo najcenejše, najslabše in najmanj kvaliktetne navadne pokrove, 
ki so lahko zelo nevarni, (tudi za jajca). Sicer pa smo, pacienti iz sobe 
št.12 druge storitve v oddelku in bolnišnici z ocenami od 1-10, ocenili: 
Intenzivni oddelek (sprejem): ocena 11!
Zdravniki, sestre in drugo osebje: ocena 10 
WC: slabe deske, cevi za tuš ni mogoče obesiti za tuširanje, ocena -5 
Pohvala: Sredstva za dezinfekcijo rok in milo ter papirnate brisače so paci
entom in obiskovalcem na voljo v sobi in v drugih prostorih.
Zaključek:

Dovoljeno za 
GRADBIŠČE

' ■

BanE^aras

Kako malo je po
trebno, da se ljudje združijo, 
si pomagajo in organizirajo 
čeprav gre le za navadno de
sko - pokrov za WC školjko. 
Donatorji nove deske smo 
„stranke“ pacienti iz sobe št.12, 
tudi za nove obiskovalce - bol
nike sobe št.12.

Krmac Branko, Valenčič Vojko, 
Škrlj Ivan, Smajo Petah

Oltvi: 03.04.20U 15:33:23

RAČUN St: 60/441
Artikel Količina EH Cena

Jalna: EJR

Znesek

<016559110246 1.00 iOS 21,99 21,99

:ES«e 26 K KOUIO 12 U*TXI» «6$ CCF6
BEACH SOFT C10SE FUto 21.99

3038453377694 1,00 «0$ 0.29 0,29

UKU« 650 X 550*10 X 0.06 4566 IOKU8

3BERC 0,29

VSOTA 22.28

Skupaj 22,28
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Zvita pločevina:
Policisti so odhiteli na cesto proti 
bolnici, kjer je 20-letna voznica za
peljala v nasad breskev. Zaradi ne
prilagojene hitrosti od bolnice proti 
Izoli, je zapeljala iz vozišča in podr
la šest sadnih dreves. Voznici je bil 
izdal plačilni nalog.
Ravno tako je bila oglobljena vozni
ca, ki je na bezinskem servisu trčila 
v drog in ga podrla.
Tretjo voznico, ki je bila udeležena 
v prometni nesreči na Ankaranski 
cesti, so policisti izsledili na domu. 
Pozitiven alkotest je pokazal razlog 
za nesrečo.
Našli skuter:
Na Parenzani so policisti našli ukra
deno kolo z pomožnim motorjem, 
ki je bilo uradeno pred dnevi. Opra
vili so ogled in ga vrnili lastniku.
Kapljice preveč:
Policisti so zalotili pri vožnji 56- 
letnega voznika, ki je pregloboko 
pogledal v kozarec. Preizkus je po
kazal, da ima v izdihanem zraku 
0,46 miligrama alkohola, zato so ga 
oglobili na kraju.
Pri 26-letnemu domačinu je bil pre
izkus ravno tako pozitiven, z rezul
tatom 0,56 miligramov alkohola, 
poleg tega pa je vozil neregistriran 
moped. Izdan mu je bil plačilni na
log za storjena prekrška.
V preteklem tednu je voznik ZlP-a 
napihal 0,65 miligrama. Ker ne po
trebuje vozniškega dovoljenja, so ga 
policisti le oglobili na kraju. 
Iščemo lastnika:
Domačin je bližini njegove hiše 
našel naplavljen gumenjak z izven 
krmnim motorjem. Plovilo je shra
nil in o najdbi obvestil policiste, ki 
poizvedujejo za lastnikom. 
Nelegalne cigarete:
21-letnemu Izolanu so policisti za
segli manjšo količino prepovedane 
droge. Po ekspertizi bo prekrškarju 
izrečena globa.
Pes ni poceni
Popoldan nas je poklicala Izolanka 
in povedala, da ima težave z večjim 
spuščenim psom iz sosednje hiše, ki 
je odvezan in se potika naokoli. 36- 
letni lastnici so policisti izdali plačil
ni nalog (po ZZZiv čl. 46a/3).

Delo na tujem
Ob 3.41 so nas poklicali varnostni
ki s koprskega lokala, da sta se dva 
obiskovalca med seboj stepla. Poli
cisti so ugotovili, da sta obračunala 
med sabo 32-letnik z okolice Kopra 
in 23-letni Izolan. Prvi se na kraju ni 
hotel umiriti in je s kršitvijo nada
ljeval ter žalil policiste, zato so mu 
odredili pridržanje. Zoper oba sledi 
plačilni nalog.
Vožnja po strehi 
Zjutraj je 70-letna voznica osebnega 
avtomobila med vožnjo od Kort pro
ti Izoli zaradi neprilagojene hitrosti 
v ovinku zapeljala v obcestni jarek 
in se prevrnila na streho. Lažje poš
kodovano so odpeljali v Bolnišnico 
Izola. Izdan ji bo plačilni nalog. 
Nočna rekreacija 
Ob 23.34 smo bili obveščeni, da je 
na Parencani med Izolo in Koprom 
padel motorist. Policisti so na kraju 
ugotovili, da je 41-letni Izolan vo
zil kolo z motorjem iz Izole proti 
Žusterni in pred križiščem trčil v 
pešca, 52-letnega Koprčana. Pešec 
je odklonil zdravniško pomoč, mo
torist pa je padel in dobil udarec v 
nos. Ker ni bil sposoben opraviti 
alkotesta, so mu odredili strokovni 
pregled za alkohol in ga odpeljali 
v bolnico. Naknadno so policisti 
ugotovili, da ima motorist ukrep 
prenehanja veljavnosti vozniškega 
dovoljenja, zato so vozilo zasegli. Iz 
bolnice so nam sporočili, da je vo
znik huje poškodovan (zlomljenih 
ima več reber). Sledi mu obdolžilni 
predlog zaradi vožnje po pešpoti, 
ker je vozil v času veljavnega ukrepa 
in zaradi neprilagojene hitrosti. 
Varno na Obalo
policisti PP Piran v sodelovanju z 
Aerodrom Portorož, d.o.o. in MK 
Kondor v soboto, 26. aprila 2014, 
med 11.00 in 15.00 uro, na letališču 
Portorož v Sečovljah organizirajo 
preventivno aktivnost, ki so jo po
imenovali “Z MOTORJEM VARNO 
NA OBALO”,
Vljudno vabljeni vsi manj in bolj 
izkušeni motoristi, da v začetku 
motoristične sezone preverite svoje 
sposobnosti in znanja obvladovnja 
motornega kolesa.

Novi oglasi so označeni polkrepko.

[fcioaošmB
PRODAMO
- Povsem obnovljeno dvosobno 
stanovanje 60m2 v Velenju zame
njam za manjše v Izoli. Možen 
tudi nakup ali najem za daljše ob
dobje. Tel. 070 902 430
- prodam ali zamenjam dvosobno 
stanovanje v Ljubljani-54m2, z gara- 
žo-28.5m2 za podobno na Slovenski 
obali. Možno je doplačilo, tel 040 
327 127
- Prodam garsonjero veliko 31m2 s 
kletjo 5m2, v 3.nadstropju bloka, 
za 65.900 euro. Lastno parkirišče, 
dokumentacija urejena Tel:041 281 
948
- Lepo, veliko , nadstandardno sta
novanje v Izoli zamenjam za manjše 
(lahko garsonjera) z doplačilom v 
Izoli ali Ljubljani. Tel: 040 667 947
- Prodam ali oddam hišico 48m2 na 
otoku Ugljanu (Kukljica). Plažo in 
vsa infrastruktura v neposredni bli
žini Tel: 040 667 947
- Prodam enosobno stanovanje v no
vogradnji, okolica Izole. Stanovanje 
je opremljeno Tel: 040 755 444 040 
385 666
- Zamenjam stanovanje v Lju
bljani (Tacenska trojka) 53m2, z 
garažo 28m2 za podobno na slo
venski obali. Prednost ima Izola, 
z mojim ali vašim doplačilom. 
Tel.:.040/327-127

NAJAMEMO
- Najamem souporabo pisarne 
na Obali za eno osebo po ugodni 
ceni. Mora biti novejša ali ob
novljena in v poslovnem območ
ju. Dostop preko celega dne za 
mirno računalniško dejavnost. 
Tel.: 041455462

ODDAMO
- Oddam garsonijero za daljše obdobje, 
v obrtni coni. Tel.: 041 512 783
- Oddam enosobno opremljeno stano
vanje v Jagodju za daljše obdobje. Ne
kadilci imajo prednost. 05 641 72 24
- Oddam stanovanje 70 m2 opremljeno 
in z lastnim parkiriščem. Tel.: 041 845 
940
- Oddam opremljeno stanovanje na 
Dobravi, 35 m2, za daljše obdobje. Pri
merno za dve osebi, z lastnim parkiri
ščem. Tel.: 041 845 940
- Oddamo opremljeno enosobno stano
vanje v centru Izole, za krajše ali daljše 
obdobje, Gsm: 041 792 201

- - JADRNICO 6m dolgo prodam, 
tel.štev. 041 448 678
- Pasaro Istranka, letnik 1980, registri
rano do 2015, v fazi celovite prenove, 
prodam. Cena znaša EUR 800,00. V ceni 
je vštet rezervni motor Tomos T4, po
njava za krmo, letna tenda in vsa ostala 
obvezna oprema. Za ogled pokličite 041 
662340.

Sta®

- PODARIM pralni stroj ARI- 
STON (Margherita). 051/33-66- 
25 Denis
- Prodam 15 oljk starih od 25-30 
let (Malija), Info: 041 635 445
- Podarim tri starejše, a delujoče 
termoakumulacijske peči s pripa
dajočimi termostati. Odvoz v re
žiji obdarjenca.Tel. 041 540 601
- Prodam popolnoma novo ko
palniško opremo, kupljeno 
18.3.2014, z računom in garan
cijo: umivalnik 90 cm z omarico 
+ ogledalo z omarico 90 cm. Ra
zlog prodaje: sprememba načrta 
kopalnice. Cena: 180 eur. Tel. 
041/687191
- Prodam oljčni nasad velikosti 
5.000 m2 z 80 oljkami, nad Me- 
hanom. Tel.: 031 764 316.

Ota®

- Gostilna Istra išče kuharja s po
znavanjem mediteranske kuhinje 
ter natakarja/ico. Tel: 041 345 605
- Nudim pomoč pri učenju, inštrukci- 
je italijanščine in angleščine ter var
stvo otrok.Imam dolgoletne izkušnje. 
Tel. 040 351 249
- Iščem delo za hišna opravila. Tel.: 
070 337 483
- Varstvo otrok, redno ali občasno (v 
dopoldanskem, popoldanskem ali ve
černem času) na vašem domu. Imam 
pedagoško izobrazbo in izkušnje, tel 
05 641 5013
- Hišna popravila in manjša mizarska 
dela. Pokličite na 031 630 716
- NUDIM vse vrste pomoči v gospo
dinjstvu, OSKRBO in nego starejših 
ali bolnih oseb, VARSTVO otrok in 
druga podobna dela na domu. Sem 
odgovorna in zanesljiva oseba. Tel.: 
040 775 894
- Inštrukcije - matematika, fizika ali 
kemija za vse starosti ponujam pomoč 
pri osvajanju znanja za boljše ocene, 
izpite ali maturo. 041 345 634

Zahvala

Zorko Ceglar - Rajko
1953-2014

V torek, 15.aprila smo se na izol
skem pokopališču poslovili od 
mojega brata Rajka Ceglarja.
Zahvaljujem se dr. Dernikoviču 
za njegov trud in skrb za njegovo 
zdravje. Zahvaljujem se dr. Vida
koviču in ostalemu medicinskemu 
osebju bolnišnice Izola. Posebno 
se zahvaljujem vsem njegovim 
prijateljem, ki so se družili z njim, 
ga obiskovali ali mu kakorkoli po
magali.

Hvala vsem, ki so ga pospremili na njegovo zadnjo pot.

Sestra Silva in nečakinja Simona z družino.
Izola, april 2014



NLB Stanovanjski kredit

Nekatera doživetja so nepozabna
Začnejo se v pravi banki s kreditom za nakup, gradnjo ali obnovo nepremičnine.

Kredit lahko dobite do 100 % vrednosti investicije ob ustrezni kreditni sposobnosti in vrsti 
zavarovanja. Če gradite ali obnavljate, lahko na vaš osebni račun nakažemo tudi celoten znesek 
kredita, zavarovanega z zastavo nepremičnine. Možnosti pri najemu kredita je veliko. Posvetujte se 
s svetovalci v NLB Poslovalnicah.

NLB®
www.stanovanjskikredit.si Kontaktni center: 01 477 20 00


